
Rada Miejska Dębna 

 

Protokół z przebiegu XIV sesji Rady Miejskiej Dębna 

z dnia 30 maja 2025 roku 

 

 

Obrady rozpoczęto 30 maja 2025 r. o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 14:07 tego samego 

dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala widowiskowa w Dębnowskim Ośrodku Kultury w Dębnie przy  

ul. Daszyńskiego 20. 

XIV sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, tekst 

jednolity Dziennik Ustaw z 2024 roku, pozycja 1465 ze zmianami została zwołana XIV sesja IX 

kadencji Rady Miejskiej Dębna na dzień 30 maja 2025 roku na godzinę 10.00 w sali widowiskowej 

w Dębnowskim Ośrodku Kultury w Dębnie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Zachęcił do oglądania transmisji z sesji na żywo  

w internecie. Spełnił obowiązek informacyjny i poinformował, że uczestnicząc w sesji Rady 

Miejskiej Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych 

osobowych, a na drzwiach wejściowych do sali umieszczona jest klauzula informacyjna, poprosił 

o zapoznanie się z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Poinformował, że 

pozostanie na sali jest równoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację wizerunku. 

Przewodniczący RM przywitał wszystkich na sali obrad:  

Radnych Rady Miejskiej Dębna,  

Burmistrza Dębna Pana Wojciecha Czepułkowskiego,  

Zastępcę Burmistrza Panią Beatę Biaduń-Broda,  

Sekretarza Gminy Panią Annę Witek, 

Skarbnika Gminy Panią Iwonę Pludrę,  

Mecenasa Pana Macieja Maliszewskiego, 

Prezesów spółek gminnych,  

Dyrektorów i kierowników jednostek gminnych, placówek oświatowych i kulturalnych, 

Kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego, 

Sołtysów oraz mieszkańców gminy – zarówno tych na sali, jak i oglądających sesję na żywo  

w internecie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków, co stanowi 86,66 % stanu ogólnego Rady. Wobec 

powyższego, Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Obecni: 

1. Damian Jankowski 

2. Marcin Krzysiak 

3. Grzegorz Kulbicki 

4. Tomasz Kulbicki 

5. Krzysztof Lenartowicz 

6. Łukasz Lewandowski 

7. Jacek Mazurowski 
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8. Agata Mikołajczak 

9. Mirosław Napieracz 

10. Angelika Obielak 

11. Mateusz Obielak 

12. Marcin Pech (nieobecny) 

13. Małgorzata Wachowiak 

14. Leszek Włodkowski-Moszej 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przedstawił porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji Rady Miejskiej, 

 b) stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu XII sesji Rady Miejskiej Dębna. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

8. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Dębno za 2024 rok: 

 a) debata nad Raportem o stanie Gminy Dębno za 2024 rok, 

 b) opinia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów Rady Miejskiej Dębna dotycząca Raportu o stanie Gminy Dębno za 2024 rok  

i udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania, 

 c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok i sprawozdania 

finansowego: 

 a) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia, 

 b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna do sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Dębno za 2024 rok oraz w sprawie absolutorium dla Burmistrza Dębna, 

 c) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna, 

 d) opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno 

za 2024 rok, 

 e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok, 

 f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024rok, 

 g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Dębna z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2024. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębno na rok 2025. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2025-2035. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dębna w rejonie ulicy Poziomkowej i ulicy 

Dargomyskiej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady 

Miejskiej Dębna oraz komisji na 2025 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Ogólnopolskie Zrzeszenie 

Sędziów „AEQUITAS” z siedzibą w Łodzi. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji przeciwko zmianie metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pomników przyrody. 

17. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

18. Informacja o możliwości wykonywania pracy przez skazanych. 

19. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, wniosków  

i zapytań. 

20. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

Poinformował, że w dniu 29 maja br. wpłynął wniosek Burmistrza Dębna o zdjęcie z porządku 

obrad sesji Rady Miejskiej Dębna projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Dębna w rejonie ulicy Poziomkowej 

i ulicy Dargomyskiej. Podyktowane jest to faktem, że wpłynął do urzędu wniosek mieszkańca 

Dębna z prośbą o rozszerzenie zakresu opracowania przedmiotowego planu.   

Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Zapytał - czy są pytania, uwagi?  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poprosiłbym o informację, jeśli ten wniosek zakłada jakiekolwiek 

rozszerzenie, to czy można w ogóle kopię tego wniosku, bo o jakie rozszerzenie się zgłasza teraz 

ten inwestor, mieszkaniec. Bo myślę, że nie chcielibyśmy być znowu zaskakiwani. W przypadku 

wiatraków byli tu mieszkańcy na sesji, też prosili o to, żeby przerwać, wycofać z porządku sesji. 

To Państwo wtedy absolutnie się na to nie godzili, pomimo tylu podpisów i petycji mieszkańców. 

A tutaj w międzyczasie od komisji składa mieszkaniec po prostu sobie wniosek i jest wycofany  

z porządku. I nawet kopii tego wniosku nie mamy. Więc o jakie rozszerzenie teraz jeszcze 

dodatkowo chodzi? Bo jeszcze ja się przez te dwa dni to w ogóle dowiedziałem, że jednak 

mieszkańcy protestują, wobec tego pierwotnego. Więc chciałbym wiedzieć, jaki jest też ten drugi, 

jaki jest ten wniosek?  

 

Kierownik Wydziału RIiPP Dominka Klamecka poinformowała - wczoraj był u mnie 

mieszkaniec i złożył oficjalny wniosek z prośbą o uwzględnienie jego działki w zmianie planu 

miejscowego, który na tym terenie obecnie obowiązuje. Są to działki bezpośrednio sąsiadujące  

z tym terenem uchwały, który Państwu przedstawiliśmy. Otrzymałam jeszcze telefony i wiem, że 

w przyszłym tygodniu jeszcze chyba dwóch mieszkańców działek sąsiednich złożą wniosek do 

tego planu, żeby go rozszerzyć. Chodzi tutaj o zmianę parametrów, linię zabudowy i ewentualne 

zmiany zagospodarowania terenu w stosunku do planu, który na tą chwilę obowiązuje. Idąc ku 

mieszkańcom oczywiście, bo wiadomo, że zmiana planu miejscowego jest też długotrwałą 

procedurą. Chcemy ten zakres opracowania planu zmienić i przedstawić Państwu na kolejnej sesji. 

A odnośnie tych petycji wiatrakowych, to wiemy, że te petycje wpłynęły przed samą sesją, nie 

byliśmy w stanie ich nawet na tą chwilę rozpatrzeć. I tak szczerze powiedziawszy, to są dwie 

odrębne sytuacje, więc nie porównywałabym tego. 

Więcej pytań nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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Przedstawienie porządku obrad - wniosek Burmistrza o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Dębna w rejonie ulicy Poziomkowej i ulicy Dargomyskiej - punkt 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Kulbicki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 

 

Zmiana w porządku dzisiejszych obrad została wprowadzona, projekt uchwały został zdjęty  

z porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że wpłynął drugi 

wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad sesji dodatkowego projektu uchwały  

w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

Odczytał wniosek i zaproponował wprowadzenie jako punkt 17 - ostatni punkt procedowania 

uchwał. 

Wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Pytań, uwag nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad - wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości - jako punkt 17 (nastąpi zmiana 

numeracji punktów) 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 
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Zmiana w porządku dzisiejszych obrad została wprowadzona, projekt uchwały został 

wprowadzony do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przedstawił porządek obrad po 

zmianach: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji Rady Miejskiej, 

 b) stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu XII sesji Rady Miejskiej Dębna. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

8. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Dębno za 2024 rok: 

 a) debata nad Raportem o stanie Gminy Dębno za 2024 rok, 

 b) opinia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów Rady Miejskiej Dębna dotycząca Raportu o stanie Gminy Dębno za 2024 rok  

i udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania, 

 c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok i sprawozdania 

finansowego: 

 a) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia, 

 b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna do sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Dębno za 2024 rok oraz w sprawie absolutorium dla Burmistrza Dębna, 

 c) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna, 

 d) opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno 

za 2024 rok, 

 e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok, 

 f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024rok, 

 g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Dębna z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2024. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębno na rok 2025. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2025-2035. 

Punkt zdjęty z porządku sesji  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dębna w rejonie ulicy Poziomkowej i ulicy 

Dargomyskiej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady 

Miejskiej Dębna oraz komisji na 2025 r. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Ogólnopolskie Zrzeszenie 

Sędziów „AEQUITAS” z siedzibą w Łodzi. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji przeciwko zmianie metody ustalenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pomników przyrody. 

Wprowadzony punkt  

Pkt. 17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

18 był 17. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

19 był 18. Informacja o możliwości wykonywania pracy przez skazanych. 

20 był 19. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, 

wniosków i zapytań. 

21 był 20. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Uwag nie było. 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad - przyjęcie porządku obrad po zmianach 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 

 

Porządek obrad został przyjęty przez Radę.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu XII sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - protokół  

z przebiegu XII sesji Rady Miejskiej Dębna z dnia 25 kwietnia 2025 r. został sporządzony  

i wyłożony w Biurze Rady do wglądu. Jest dostępny również w systemie e-Sesja. Do protokołu  

z przebiegu sesji uwag nie wniesiono. 

Stwierdził, że protokół został przyjęty.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował – informacja dotyczy 

okresu pomiędzy 24 kwietnia 2025 roku, a 28 maja 2025 roku. Powyższa informacja została 

zamieszczona w systemie informatycznym eSesja.  

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 



7 
 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej Radną Angelikę Obielak o zabranie głosu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Angelika Obielak poinformowała - Komisja Rewizyjna 

przeprowadziła kontrolę dotyczącą gospodarki zasobami mieszkaniowymi Gminy Dębno. Okres 

objęty kontrolą to rok od 2020 do 2024. Dnia 22 kwietnia 2025 roku o godzinie 10:00 w Urzędzie 

Miejskim w Dębnie przeprowadzono kontrolę gospodarki i zasobami mieszkaniowymi Gminy 

Dębno od 2020 roku do 2024 roku. Na potrzeby kontroli zostały przygotowane wykazy osób 

ubiegających się o mieszkania w danych latach, wykazy osób, które Komisja Mieszkaniowa 

umieściła na liście osób zakwalifikowanych oraz wykaz osób niebędących na liście, którym poza 

kolejnością przydzielono mieszkania. Pani Kierownik odpowiadała na zadawane pytania przez 

członków Komisji Rewizyjnej oraz opisała procedurę przyznawania mieszkań. Osoby 

potrzebujące składają wnioski o przydział mieszkania do Burmistrza Dębna. Wnioski złożone do 

31 października każdego roku opiniuje Społeczna Komisja Mieszkaniowa. Po rozpatrzeniu 

wniosków, zweryfikowaniu wymaganych kryteriów i przeprowadzeniu wizji lokalnych Społeczna 

Komisja Mieszkaniowa sporządza projekty wykazów osób zakwalifikowanych do zawarcia umów 

najmu. Projekty oraz ostateczne wykazy osób zakwalifikowanych zatwierdza Burmistrz zgodnie  

z uchwałą Rady Miejskiej Dębna z dnia 27 maja 2021 roku w sprawie ustalenia zasad 

wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Dębno, § 22 - Burmistrz może oddać lokal w najem wnioskodawcy 

nieumieszczonemu w rocznym wykazie spełniającemu kryteria określone w uchwale, jeżeli został 

on pozbawiony mieszkania z powodu klęski żywiołowej, pożaru, katastrofy budowlanej lub  

w wyniku innych nagłych zdarzeń. Wykaz osób niebędących na liście Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej, którym poza kolejnością przydzielono mieszkania, przedstawia załącznik do 

protokołu. Po zapoznaniu się z dokumentacją, przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zarządziła 

przerwę w czynnościach kontrolnych oraz poprosiła o przygotowanie dodatkowych dokumentów 

do kontroli, takie jak protokoły z posiedzeń komisji mieszkaniowej w okresie 2020-2024. W dniu 

30 kwietnia 2025 roku członek Komisji Rewizyjnej Grzegorz Kulbicki zawnioskował  

o przygotowanie wszystkich złożonych do Urzędu Miejskiego w Dębnie wniosków w sprawach 

mieszkaniowych od 1 maja 2024 roku do dziś, czyli 30 kwietnia 2025 roku wraz z całą 

korespondencją w tychże sprawach. Dnia 8 maja 2025 roku o godzinie 14:00 wznowiono czynności 

kontrolne. Członkowie Komisji Rewizyjnej poddali głosowanie w złożony wniosek przez Radnego 

Grzegorza Kulbickiego. W wyniku głosowania 3 głosy przeciw, 1 brak głosu wniosek nie uzyskał 

akceptacji Komisji ze względu na fakt, iż wnioskowany przez radnego okres wymaganych 

dokumentów pokrywał się z okresem trwającej kontroli. Obecny rok 2025 nie był brany pod 

uwagę, ponieważ w tym roku nie zostało przydzielone jeszcze żadne mieszkanie. Komisja 

Mieszkaniowa będzie dopiero obradować zgodnie z uchwałą pod koniec roku. Zalecenia Komisji 

Rewizyjnej - zaleca się, aby Burmistrz zatwierdzał ostateczne wykazy roczne zgodnie z projektami 

wykazów Społecznej Komisji Mieszkaniowej. W wyniku szczegółowych wizji lokalnych 

zweryfikowania kryteriów określonych w uchwale, to Społeczna Komisja Mieszkaniowa 

weryfikuje najlepiej i najbardziej wiarygodnie złożone wnioski przez osoby potrzebujące.  

Radny Tomasz Kulbicki – zapytał, czy to zostało nam wcześniej udostępnione, bo teraz zostało 

to odczytane i ciężko się odnieść do tego, jak my tej informacji nie mieliśmy. Przynajmniej ja jej 
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nie otrzymałem. Dlatego się pytam, czy my tą informację dostaliśmy odpowiednio wcześniej, 

żebyśmy mogli się z nią zapoznać?  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Angelika Obielak poinformowała - wszyscy członkowie 

Komisji Rewizyjnej dostali wcześniej te dokumenty, dokładnie w miniony weekend i Burmistrz.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - ogólnie przyjętą 

zasadą jest to, że protokół przedstawia się na sesji. Tak było i nic się w tej kwestii nie zmieniło. 

 

Więcej pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - sprawozdanie jest 

zamieszczone w systemie eSesja. Informacja dotyczy okresu pomiędzy 19 kwietnia 2025 roku,  

a 23 maja 2025 roku. Proszę Pana Burmistrza o przedstawienie informacji. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski omówił sprawozdanie w najważniejszych kwestiach. 

 

 6a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - mam pięć pytań. Pierwsze to jest na stronie 6, mam 

informację, że trwają prace nad zmianą regulaminu korzystania z PSZOK. Czy można by wiedzieć 

jakie to są prace, do czego zmierzają i na co się zmienia ten regulamin? To mieszkańców bardzo 

interesuje. Drugie - przetarg na 18 lipca, tych 10 działek w kompleksie 10 hektarów, cena 

wywoławcza 4.130.000 zł. Proszę o podanie ceny z operatu szacunkowego tego najnowszego. 

Myślę, że on jest i jakąś się ma do tej ceny. Trzecie - tutaj jest, że wprowadzono 1064 sztuki 

wniosków do wykazu wniosków złożonych do miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla Dargomyśla, Grzymiradza, Oborzan, Smolnicy w Gminie Dębno pod 

lokalizację elektrowni wiatrowych oraz 909 sztuk wniosków w tej samej sprawie, ale tutaj dla 

Smolnicy, Grzymiradz, Oborzany Miasta Dębno I, Dębno III, Krześnice, Cychry oraz Bogusław. 

Moje pytanie, a szczególnie tych osób, które to też składały, co dalej z ich tematem, na jakim etapie 

to jest? I w jaki sposób będzie to procedowane? To ich przede wszystkim bardzo mocno interesuje. 

W jaki sposób będą informowani o fakcie, że te wnioski są rozpatrywane? I czy jakąkolwiek będą 

mieli możliwość jeszcze wypowiedzenia, spotkania, uzasadnienia. Czwarty temat, niezwykle 

istotny, 29 kwietnia zgromadzenie wspólników, a 30 dzień później jest już nadzwyczajne 

zgromadzenie wspólników szpitala. Nie mamy tej informacji, co z Panią Prezes? Z tego, co się 

mówi złożyła rezygnację. Powiat Myśliborski zażądał program naprawczy i ponoć nie został 

zaakceptowany, żąda dodatkowych informacji. Ponoć został zlecony ten program naprawczy przez 

wspólników, czyli również przez Pana. Czy moglibyśmy poznać ten program naprawczy, jak on 

wygląda? Też pytałem o ryczałt w swoich zapytaniach miesiąc temu. Nie uzyskałem żadnej 

odpowiedzi. Odesłano mnie do szpitala. Nie rozumiem takiego sposobu odsyłania radnego: proszę 

się zwrócić do szpitala. Radny się zwraca do burmistrza, skoro to jest spółka gminna, tu Pan 

występuje. Kiedy Radny Obielak, Radny Jankowski występowali do spółek gminnych w sprawie 

czy to tych hydrantów, czy to w sprawie mieszkań, czy to w sprawie lokali, czy do różnych innych 

instytucji, czy do OSiRu w sprawie maratonu, Pan udzielał takiej informacji, prezesi tych spółek 
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udzielali radnym informacji. Natomiast mnie żadnej informacji ze spółki nie udzielono, odsyła się 

mnie do spółek. Jesteśmy organem stanowiącym i to my prosimy o te informacje, a nie mnie Pan 

odsyła do spółki - proszę się zapytać w spółce, jakie jest wykonanie ryczałtu. Ja się dowiaduję  

z pisma od ministra, który otrzymuje oraz z pisma Powiatu Myśliborskiego, że ryczałt nie jest 

wykonany w szpitalu. Bo my takiej informacji nie możemy uzyskać. Piąte - może nie w ostatnim 

miesiącu, ale czy w ostatnich miesiącach były jakiekolwiek spotkania burmistrza z firmami 

dotyczącym wiatraków lub w ogóle OZE, poza urzędem miejskim? Tu chodzi o wszelkie 

restauracje, puby i tak dalej. Czyli ja rozumiem w urzędzie, ale czy poza urzędem, bo tu też 

proszono mnie, żeby zapytać. Proszę o odpowiedzi na te pięć pytań.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - jeżeli chodzi o regulamin PSZOK, 

jest w trakcie analizy, czyli mówimy o tym, że Państwo zostaną poinformowani o tym, jak uda 

nam się już wypracować założenia, co do uszczelnienia tego systemu. Jeżeli chodzi o przetarg 

kwota, to była, jeżeli dobrze pamiętam - 5,2 mln zł. To jest ten ostatni operat, ponieważ ten 

poprzedni stracił swoją ważność. Jeżeli chodzi o te wszystkie wnioski, które wpłynęły. Jak Państwo 

wiedzą, jest Wojewódzki Sąd Administracyjny, uchwała została przekazana dalej. I tak naprawdę 

wszystkie prace zostały wstrzymane, czyli czekamy na rozstrzygnięcie w WSA. W przypadku 

szpitala, programu naprawczego i tego, jeżeli chodzi o odwołanie - jeżeli chodzi o nasze spotkania, 

to przede wszystkim konsekwencja przydzielenia pieniędzy i podpisania aktu notarialnego, bo tutaj 

podpisanie aktu notarialnego też jest razem ze wspólnikiem, ale to też myślę, że Pan powinien 

wiedzieć. Bardziej bym się odniósł chyba przy tej odpowiedzi odnośnie tego, że odsyła się Pana 

do spółek. Może mógłbym mieć mniejsze pretensje do Panów i Pań Radnych ze względu na to, że 

niekoniecznie procedury znają. Ale to Pana zastępczyni odpisywała w taki sam sposób, jak 

odpisujemy my, czyli po prostu prosimy o zgłoszenie się bezpośrednio do spółki, żeby można było 

te dane uzyskać. My większości danych nie posiadamy, ale widzę, że podwójne standardy, czyli 

odpowiadanie w poprzedniej kadencji radnym w ten sposób, że to należałoby się zgłosić do spółek, 

to było w normie u Pana. W momencie, kiedy my to robimy, to już Pan czuje się tutaj niedoceniony 

jako organ stanowiący, ma z tym problem. Jeżeli chodzi o spotkanie wiatrakowe jako burmistrz 

nie spotykałem się. Generalnie są dalej firmy zainteresowane. Jest to temat nośny w całym kraju. 

Dalej przychodzą też firmy, które uważają, że można by było rozwinąć nie tylko i wyłącznie  

w tym zakresie tutaj. Tak samo jak rozmawiam z burmistrzami okolicznymi, praktycznie każda  

z miejscowości realizuje te zadania, jeżeli chodzi o uchwały intencyjne, żeby można było to 

procedować, a odnosząc się jeszcze po części do tego, jaka jest procedura. Ta procedura wynika  

z ustawy, czyli biorąc pod uwagę to, że przy decyzji środowiskowych i następnych elementach 

procedowania tej uchwały, o ile dojdzie do skutku, bo powiedziałem o tym, że jesteśmy przed 

rozprawą Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, to cała lista tych wszystkich założeń  

i konsultacji wynika z przepisów ustawy.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki zapytał - czy moglibyśmy uzyskać informację, kiedy ten regulamin 

zostanie w jakimś wstępnym projekcie przedstawiony tutaj radnym, bo to jest bardzo ważna 

informacja. Natomiast nie uzyskałem odpowiedzi na ten szpital. Czy pani prezes zrezygnowała? 

Czy jest program naprawczy? Kiedy dostaniemy kopię tego programu naprawczego? Jest 30 maja 

2025 i proszę mówić o dniu dzisiejszym, bo to nas bardzo interesuje, to jest niepoważne, żebyśmy 

nie wiedzieli o tym, że nie ma prezesa w szpitalu i że program naprawczy jest robiony. 

Dowiadujemy się o tym z dodatkowych wpisów. Proszę o tę informację i o przekazanie nam tego.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował – regulamin zostanie przedstawiony 

Państwu wkrótce. Rozumiem, że chce Pan datę, daty Pan nie otrzyma. Naprawdę to jest czas, który 

każdy, czy to są dyrektorzy szkół, czy dyrektorzy instytucji, jest opracowywany i chcielibyśmy go 
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przedstawić. Stoję na stanowisku, że to wręcz naszym obowiązkiem jest, żebyśmy z Państwem go 

też wspólnie przekonsultowali. Jeżeli chodzi o szpital - generalnie, jeżeli chodzi o program 

naprawczy, został przedstawiony on tak dla p. Starosty i Starosta przesłał. Jeżeli chodzi o Panią 

dyrektor, dzisiaj jest też zgromadzenie o godzinie 10:00. Ze względu na to, że Państwo 

zdecydowali, że ta sesja odbywa się dzisiaj, Pani dyrektor złożyła też wniosek o to, żeby rozwiązać 

umowę. Nie wiem, jaki będzie efekt końcowy, bo p. Starosta mówił, że też chciałby, żeby Pani 

Prezes została. Jaki będzie tego efekt dzisiejszego spotkania, myślę, że dowiemy się już po sesji. 

Jeżeli chodzi o ryczałt i dodatkowe rzeczy, myślę, że na komisji Pani Prezes udzieliła 

wystarczająco dużo odpowiedzi. Można było pytać. Myślę, że nikt tutaj niczego nie ukrywał,  

a wręcz przeciwnie. Po to na komisjach proszę, czy to prezesów spółek, czy w takich w przypadku 

prezesa szpitala, można było wszystkie informacje uzyskać.  

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał - ten przetarg na te 10 hektarów, ile już było przetargów na tą 

działkę? Może ktoś pamięta, Pani Kierownik może, ile było tych przetargów?  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował –7 maja objąłem stanowisko, okazało 

się, że urzędnik nie dopilnował procesu, czyli w momencie, kiedy był ogłoszony przetarg, nie 

zostało ogłoszone do publicznej wiadomości. Mówimy tutaj o gazetach ogólnopolskich, czyli był 

pierwszy przetarg, czy tam drugi w tamtym czasie. Później mieliśmy rozmowę na komisjach 

odnośnie tego, w jaki sposób można by było tą działkę procedować i okazało się, że operat się 

skończył, czyli w momencie, kiedy wystąpiliśmy o nowy operat i go dostaliśmy, to tak jak 

przeczytałem i powtórzę jeszcze raz w sprawozdaniu, na dzień 18 lipca 2025 roku został ogłoszony 

drugi przetarg. Drugi, czyli liczę ten od momentu, kiedy mamy ważny operat.  

 

Więcej pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o przedstawienie opinii 

wypracowanych na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej Dębna w dnu 27 czerwca br.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - informacja została 

przyjęta przez komisję pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz -

informacja została przyjęta przez komisję pozytywnie.  

 

Pytań nie było. 

Rada zapoznała się z oceną zasobów pomocy społecznej. Informacja stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

Przewodniczący Rady zarządził 5 minut przerwy. 

Przerwa (godz. 11:01-11:10) 

Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie.  
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8. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Dębno za 2024 rok: 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował – Raport o stanie 

Gminy Dębno jest upubliczniony na stronie BIP Urzędu – zakładka Konsultacje społeczne. 

Również jest zamieszczony na eSesji oraz jest dostępny w Biurze Rady w formie papierowej. 

Każdy zainteresowany tym dokumentem miał możliwość zapoznania się.  

 

Raport o stanie Gminy Dębno za 2024 rok stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

 8a) debata nad Raportem o stanie Gminy Dębno za 2024 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - mieszkańcy gminy 

zainteresowani wzięciem udziału w debacie nad Raportem o stanie Gminy Dębno mieli możliwość 

złożenia pisemnego zgłoszenia do Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna do dnia 29.05.2025 

roku. Informuję, że do debaty nad Raportem o stanie gminy Dębno za 2024 rok zgłosił się  

1 mieszkaniec Dębna. Proszę o zabranie głosu mieszkańca, który zgłosił się do debaty. W drugiej 

części Radni będą mogli zabierać głos – czas na wypowiedź radnych jest nieograniczony, dla 

mieszkańców ograniczony czas do 10 minut.  

 

Mieszkaniec Gminy Dębno Sławomir Kowalczyk poinformował - chciałem poruszyć tutaj 

główne sprawy dotyczące stanu gminy, akurat tutaj 2024 rok, ale to myślę, że jest ogólna kwestia, 

którą chcę poruszyć. Szanowni Państwo, mniej więcej co 4 lata ubywa z Dębna około 1000 

mieszkańców. Tak duży exodus mieszkańców z terenu gminy uprawdopodobnia tezę, że Dębno 

znajduje się w tak zwanej spirali śmierci. Z tego powodu naszym priorytetowym zadaniem 

powinno być wyciągnięcie się z tego stanu. Niestety urzędnicy miejscy całkowicie zawiedli w tej 

kwestii. Jeszcze poprzednik burmistrz otrzymał pismo w tej sprawie i nie zrobił z nim nic. 

Wiadomo, nie sprawdził się na tym stanowisku, musieliśmy go wymienić. Nowy burmistrz 

podczas wyborów obiecywał, że będzie nasze sprawy prowadził znacznie lepiej. Niestety, gdy 

otrzymał analogiczne pismo w tej sprawie, również nie zrobił nic. Jak Państwo widzicie, urzędnicy 

miejscy działają na naszą szkodę, w tym przypadku, przez swoją bierną postawę. Ale to jeszcze 

nie wszystko. Działają na naszą szkodę również w aktywny sposób. Chodzi tutaj oczywiście,  

w tym przypadku, o usiłowanie popełnienia czynu zatrucia życia mieszkańców wiatrakami.  

To o tym Państwo wszyscy dobrze wiedzą. Jest to szczególnie bulwersujące, z tego względu, że 

pomimo intensywnych protestów mieszkańców oraz przedstawienia szeregu argumentów, które 

zostały podniesione w trakcie konsultacji społecznych, urzędnicy w dalszym ciągu starają się 

przepychać ten projekt. I z tego względu chciałbym zwrócić się z apelem do urzędników, 

szczególnie do tych, których zakontraktowaliśmy do pracy dla naszą rzecz na bieżący sezon, aby 

urzędnicy się zreflektowali, przestali nam szkodzić i po korekcie swojej postawy zaczęli działać 

na naszą korzyść. Co konkretnie mieliby zrobić? - na dzisiejszej sesji przegłosować uchwałę 

zobowiązującą burmistrza do zrealizowania wniosku dotyczącego katastrofy demograficznej  

w Dębnie, który to wniosek burmistrz przetrzymuje od zeszłego roku. Na kolejnej sesji 

przegłosowanie uchwały o odstąpieniu od procedowania uchwał wiatrakowych. W międzyczasie, 

jeżeli będzie taka potrzeba, o zorganizowanie spotkania wyjaśniającego szkodliwość wiatraków 

dla tych radnych, którzy jeszcze do tej pory nie zrozumieli, że jest to zły pomysł.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - otwieram debatę 

nad Raportem o stanie Gminy Dębno za 2024 rok. Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos  

w debacie. 

 



12 
 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - minął rok najdroższego burmistrza w historii Dębna. 

My dzisiaj postanowiliśmy dać żółtą kartkę, nie czerwoną i liczymy na zmianę. Liczymy, że to, co 

powiem się przełoży na to, że zaraz będziemy mogli z czystym sumieniem i sercem, tak jak  

w poprzedniej kadencji, dwie kadencje wcześniej, również dla burmistrza, z którym może nie do 

końca się zgadzaliśmy, ale głosowaliśmy nawet za jego budżetem, za absolutorium. I chyba, z tego 

co pamiętam, nigdy nie byliśmy przeciw nawet absolutorium, cofam się, jeszcze dwie kadencje 

wstecz. Dlaczego zacząłem od tego, że najdroższy burmistrz w historii? ponieważ nie miałem 

możliwości, rok temu wyjaśnić Państwu tej sprawy. Mianowicie, kiedy w roku 2018 Pan Wojciech 

Czepułkowski został Radnym Rady Miejskiej, a mi wtedy przypadło w udziale funkcję sprawować 

jako burmistrz Dębna, to na pierwszej sesji złożył wniosek o to, żeby Grzegorzowi Kulbickiemu, 

który miał wtedy proponowaną dwukrotnie mniejszą wynagrodzenie niż swoje, złożył wtedy  

22 listopada wniosek o to, żeby była to kwota: płaca zasadnicza 4200, dodatek funkcyjny 1050  

i specjalnie 20%, bo przez 16 lat burmistrz nie otrzymał podwyżki. On chciałby dać panu 

burmistrzowi wynagrodzenie, ale dopiero rozpoczyna swoją pracę, więc nie widzi takiej 

zasadności. Potem głosował przeciw, oczywiście tego przyznania. Natomiast kiedy rok temu został 

burmistrzem na drugiej sesji, na pierwszą jeszcze tego nie rzucono, zbyt dużo ludzi oglądało  

I sesję, więc przeniesiono na II sesję wynagrodzenie burmistrza. Wtedy zaproponowano kwotę  

i tak znacząco wyższą niż miałem ja, ale jeszcze wstał pan prawa ręka - Radny Mateusz Obielak  

i powiedział, że to absolutnie niedopuszczalne i proponuje inne kwoty. Zasadnicze 10.430, 

funkcyjne 3.450, dodatek specjalny 30%, czyli 4.164, no i plus stażowe oczywiście. Więc mamy 

najdroższego burmistrza w historii Dębna, który na dzień dobry otrzymał takie najwyższe 

wynagrodzenia. Ja się tu po części zgadzam z p. Mateuszem, co potem mówił, że rzeczywiście 

ludzie powinni dostawać wynagrodzenie ze swoją pracę. Szkoda, że Pana pryncypał pierwotnie  

w 2018 od razu na dzień dobry chciał wszystko uciąć i nie widział w tym nic drożnego. Ale to się 

tak często zmienia. Co zyskaliśmy? Raport i wykonanie budżetu pokazuje tak naprawdę 

konsekwencje działań wielu poprzednich też kadencji, na pewno ostatniej, a jeszcze nawet  

i wcześniejszej, bo też były przecież te działania, nigdy tego nie negujemy, że to zawsze jest pewna 

ciągłość. Pokazuje tak naprawdę dokonanie Urzędu Miejskiego wszystkich jednostek podległych  

i tym ludziom zawsze się należą podziękowania, bo wiem doskonale, jak olbrzymią pracę wkładają 

w to. I to nie jest żółta kartka dla nich. Jest to żółta kartka tylko i wyłącznie dla osoby, która tym 

wszystkim zarządza. A dlaczego, to powiem dalej: strona 44 oraz 47, 50 raportu, pokazuje nam 

kontynuację zamknięcia działań poprzedniej kadencji i jeszcze wszystkich to, co uznało się 

pozyskać, zainwestować, zrobić i chwała Bogu, że to się wszystko udało. Rok temu, kiedy już była 

nawet podpisana umowa na realizację pierwszego ronda, przetarg już rozstrzygnięty, umowa była 

podpisana, to i tak kwestionowano, że tego rzeczywiście nie będzie. Natomiast ubolewam nad tym, 

że przez ten rok niestety gdzieś ten hamulec został mocno zaciągnięty. Już nie będę może tłumaczył 

Państwu, bo Państwo doskonale wiecie, jak wygląda sytuacja chociażby u naszego sąsiada za 

miedzą. Prawie 300 milionów na obwodnicę Kostrzyna po przetargu są. Kilka dni temu na 77 

milionów konkretne kolejne dwa przetargi, dwie umowy, podpisanie na potężną, można by 

powiedzieć ofensywę infrastrukturalną w Kostrzynie nad Odrą, aż się prosi, żeby to również było 

w takich wymiarach. Oczywiście ja zdaję sobie sprawę, że to są lata pracy, to są lata pozyskiwania 

środków, rozmów, kontaktów. Żałuję, że w tym roku z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg mamy 

okrągłe zero, gdzie w ubiegłych latach pozyskiwaliśmy w ramach tego programu naprawdę spore 

środki. Ostatnie rondo, rondo nr 1 właśnie, to jest właśnie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 

pozyskane środki są. Niestety w tym momencie mamy z Rządowego Funduszu Rozwoju dróg zero. 

A patrzę na ten wykaz tego Rządowego Funduszu Rozwoju dróg, jest tam Nowogródek Pomorski, 

jest tam Myślibórz, są tam Pyrzyce. Niedawno również pieniądze, już jako powiat jest, który 

zadziałał, droga Wyszyna, Wysoka. No szkoda, że w tym Dębnie jakoś to tak szerokim łukiem 

omija, bo naprawdę nam wszystkim bardzo mocno na tym zależy. Dlatego serdecznie ja ze swojej 
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strony oczywiście dziękuję tym wszystkim, którzy to robili, bo na samym końcu się odniosę do 

czegoś, czego rzeczywiście zaakceptować nie mogę. Niestety ten styl powoduje, że mamy to, co 

powiedział przed chwilą też pan tutaj, mieszkaniec Dębna, że to, co mamy, konsekwencje w tym 

roku. Oczywiście ja wiem, że ten rok będziemy omawiać za rok, ale konsekwencją pewnych 

działań jest to, w jaki sposób się podchodzi do tego, co dziś mamy. Mamy dzisiaj mocno podzielone 

społeczeństwo tymi wiatrakami, że butem tak naprawdę się ich przepycha. Kiedy oni przyszli na 

sesję i prosili, wycofajcie się dzisiaj, dajcie miesiąc nam, porozmawiajcie z nami. Nie, dzisiaj nie 

wycofamy i tak przeszło. W związku z tym, dlatego było moje pytanie dzisiaj, że inny mieszkaniec 

składa, bez problemu można wycofać projekt uchwały. No właśnie po to, żeby nie było konfliktu. 

Ja powiem jeszcze raz, oczywiście, że rozmowy i były i z fermami indyków, i z biogazowniami,  

i z wiatrakowymi różnymi. Natomiast to, co zrobiono, to, co mówiłem na tej sesji, to najgorsze, co 

można było zrobić, to rzeczywiście spowodować, że dzisiaj wszyscy są przeciw. A był taki 

moment, cały czas, kiedy rzeczywiście można było z nimi wypracować stosowny kompromis, 

konsensus. Oni naprawdę by się zgodzili na pewne kwestie, na pewne ustępstwa i gdyby z jednej, 

z drugiej strony te ustępstwa były. Myślę, że dzisiaj byśmy rozmawiali o tym, gdzie ewentualnie 

one zostaną, ale na pewno nie byłoby takiego konfliktu i takich protestów, takich skarg do WSA, 

tych petycji, tych tysięcy wniosków, które zostały złożone i które muszą obsłużyć tak naprawdę 

pracownicy Urzędu Miejskiego, którzy są Bogu ducha temu winni za decyzję kilku osób. I to jest 

niestety niepokojące, bo myślę, że była ta przestrzeń do rozmów. Kiedy dzisiaj się rozmawia  

z tymi osobami, oni mówią wprost, my już dzisiaj nie chcemy rozmawiać, bo wiemy, że zostaniemy 

oszukani. Nie ufamy po prostu. Więc podstawowy czynnik, jakim jest zaufanie zostało po prostu 

zachwiane. Liczę, że to się uda odbudować. Po raz pierwszy w historii Zachodniopomorska Izba 

Rolnicza wydała również negatywną opinię do uchwały o podwyżce dla rolników w podatku. 

Nigdy w historii Dębna się to nie zdarzało, żeby w taki sposób podwyższać rolnikom podatki od 

nieruchomości, od gruntów. Oczywiście zawsze były jakieś symptomatyczne i zawsze można było 

to robić. Natomiast to jest też dla mnie jakaś taka miarowa sytuacja. Sytuacja szpitala jest trudna, 

jest bardzo trudna. No chyba nie jest tajemnicą żadną, że osoba, która obecnie jest prezesem nie 

wiemy, czy jeszcze dzisiaj dalej będzie, no mocno wspierała Pana w kampanii wyborczej, mocno 

się angażowała w to. I pomimo tego, że wcześniej była pracownikiem szpitala, to pokazuje, że jeśli 

się spłaca, to w jakimś sensie można mówić, no to w jakiś sposób została wybrana właśnie ta osoba, 

która Panu mocno pomagała w kampanii wyborczej. Tego nie można zaprzeczyć. W związku  

z tym nie jest właśnie dobrze, kiedy nie są standardy albo inaczej, nie jest profesjonalne 

zarządzanie, tylko tak naprawdę realizowanie pewnych zobowiązań, nie wiem, jak to nazwać. 

Sytuacja jest naprawdę trudna, bo i plan naprawczy, i prezes zrezygnowała, i sytuacja spółki jest 

bardzo, bardzo trudna i jeszcze dodatkowo się nas o tym nie informuje. To, co usłyszeliśmy kilka 

dni temu, to jest pokłosie decyzji również z tamtego roku. Też nie uzyskujemy żadnej informacji. 

Pytam konkretnie, która planowana jest szkoła do zamknięcia w roku szkolnym 2025/2026. To 

uzyskuje odpowiedź, będzie przedstawiony audyt, będziemy nad tym pracować. Ale konkretnie, 

bo jeśli trzeba konkretnie coś wskazać, to wskazujemy od razu, a kiedy trzeba się tak naprawdę 

przyznać i pokazać, to jest z tym problem. A przypomnę z debaty. Cytuję – „Żadnych placówek 

oświatowych nie będziemy zamykać.” Powtórzę cytat – „Żadnych placówek oświatowych nie 

będziemy zamykać.” Koniec cytatu. Wojciech Czepułkowski. Mamy nagranie też, będziemy 

puszczać Panu to, bo chciałbym to Panu przypomnieć w kontekście tego, co słyszałem kilka dni 

temu. Ja tam ani razu nie usłyszałem o uczniu, o nauczycielach, w sensie dobrym, tylko w sensie 

negatywnym.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zwrócił się do Radnego Grzegorza 

Kulbickiego - Panie Radny, proszę uszanować procedury i odnosić się do roku poprzedniego. 
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Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - rok temu nie udzielono właśnie wotum zaufania, bo 

Sarbinowo, bo ulica Siewna, bo chciano zrobić na złość mnie. To żadna na złość dla mnie. Proszę 

Państwa, ja mógłbym tych rzeczy wymienić jeszcze kilka, ale chciałbym Państwu kilka takich 

fajnych szczegółów pokazać. Tak jak mówiłem, najdroższy burmistrz w historii. Najdroższe 

zakupy w historii, bo jak Państwo popatrzą na moje interpelacje gdzieś tam z początku, z tamtego 

roku, Panie Przewodniczący, to zobaczą Państwo, że na sam gabinecik poszło kilkadziesiąt tysięcy 

złotych. Przecież pan burmistrz nie będzie siedział w starym, brzydkim, tylko musiał za 

kilkadziesiąt tysięcy sobie ten gabinecik zrobić. Ciekawa rzecz, w jaki sposób organizuje się 

imprezy u nas, również w tamtym roku. Impreza noworoczna w Myśliborzu i w Dębnie, ta sama 

firma wykonuje. W Myśliborzu jedna z pań radnych tam złożyła zapytanie, tam to wyniosło za 

całość, około 43 tys. zł, ta firma sama, co w Dębnie. U nas spotkanie Noworoczne Burmistrza 

Dębna, pierwsza faktura za obsługę cateringową, za wynajem infrastruktury eventowej na 

spotkanie Noworoczne Burmistrza Dębna: 41881. No, ale to było troszeczkę jeszcze mało, to 

trzeba było jeszcze na wynajem elementów scenografii, wyposażenie dla potrzeb, wydarzenia, 

spotkania noworoczne Burmistrza Dębna: 6703. No i jeszcze trzeba było podwykonawcę zatrudnić 

też, no bo sama ta firma tego też nie zrobiła, bo też nie potrafiła, bo nie ma do tego pewnie takiego 

sprzętu. No to jeszcze dodatkowo 18 450, razem mamy 67 tysięcy. W Myśliborzu jest taniej zrobić 

imprezę noworoczną Burmistrza Myśliborza. Robi ją firma z Dębna. Jest taniej zrobić  

w Myśliborzu niż zrobić na miejscu w Dębnie. To taka fajna ciekawostka. Zapytałem też pewnego 

czasu, bo słyszałem, jak wspaniale był prowadzony jarmark bożonarodzeniowy w tym roku, 

wcześniej nigdy tak nie było, wcześniej było to zawsze tak słabo, no to zapytałem naszej jednostki, 

ile to kosztowało w roku 2023, a w 2024? Bo się okazało, że DOK zawsze to organizował w 2024 

jakieś niecałe 7000, podobnie w 2023. No, ale w tym roku, żeby pokazać, że są dodatkowe atrakcje, 

czasami miałem wrażenie, że to tylko i wyłącznie zasługa pewnej inicjatywy. Bo jeszcze 

zaangażowano w ten OSiR, który wydał na to 18 tysięcy złotych. Czyli zwiększono trzykrotnie 

fundusz no, ale stwierdzono, że teraz to był najlepszy. No to wiadomo, jak się zwiększy do 150 

tysięcy, to będzie jeszcze lepszy. Jeśli mamy na to pieniądze, możemy to jak najbardziej robić. 

Tylko nie oszukujmy ludzi. Papierkiem lakmusowym jest dla mnie też decyzja w sprawie 

maratonu. Rok temu jubileuszowy 50. Maraton, 2186 osób. Przez decyzję w tym roku, proszę 

Państwa i przeniesienie na październik, mamy na chwilę obecną opłaconych 346 osób. Zapisy 

trwają już trzeci miesiąc. To będzie, jak na razie, największa porażka, jeśli chodzi o maraton  

w Dębnie. Po takim jubileuszowym, wspaniałym 50., gdzie słyszałem, po co Mezo, po co taka 

pompa, taki rozmach. To był najlepszy maraton, jaki się udał i którego przygotowanie wymagało 

niesamowitej pracy. Mamy tak naprawdę dzisiaj zapaść w tym. To jest straszne, bo to jest 

sztandarowa impreza Gminy Dębno i dzisiaj to pachnie olbrzymią klapą. Warszawa rekord 

frekwencji. Wrocław rekord frekwencji. Grodzisk, zapisy trwały 40 minut, 3,5 tysiąca miejsc na 

półmaraton w Grodzisku. U nas zapisy otwarte, 346 osób wczoraj sprawdzałem opłaconych. To 

jest naprawdę katastrofalne. Nie można zamykać czegoś albo nie wiem, czy to było przez złość, 

czy dlatego, żeby pokazać, że my teraz inaczej, lepiej to zrobimy. Też oczywiście, że można się 

mylić. Każdy z nas się myli, ale nie można wylewać dziecka z kąpielą i całkowicie czegoś ucinać, 

bo widzimy tego konsekwencje. Będę szanował czas, dlatego powiem o ostatniej rzeczy, która 

mnie najbardziej dotyka, bo z tymi ludźmi pracowałem. Najbardziej z tego wszystkiego jakoś nie 

mogę znieść tego, że trzech kluczowych kierowników z tego urzędu zrezygnowało z pracy i to 

kierowników kluczowych. Oczywiście, że zawsze się znajdą następcy, osoby, które będą wszystko 

robić, żeby ich zastąpić. Natomiast to dotkliwa strata jest dla naszego urzędu, żeby kierownik 

Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Realizacji Inwestycji oraz Gospodarki 

Nieruchomościami i Ochrony Środowiska rezygnowali z pracy. Dane mi było poznać tych ludzi  

i ich doświadczenie, ich kompetencje, ich umiejętności. Ten jeden z kierowników to sam robił, 

projekt tej drogi, która była tak krytykowana Siewnej, bo ma do tego uprawnienia. On sam zrobił 
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ten projekt i w dwa tygodnie ogarnął wszystko łącznie z pozwoleniami, łącznie z organizacją ruchu 

i tak dalej. I w taki sposób można powiedzieć podziękowano mu za pracę. Drugi kierownik to 

samo, Wydział Realizacji Inwestycji. Trzeci kierownik, co chyba najbardziej moim zdaniem, nie 

wiem, jak jest, ale Kierownik Wydziału GNiOŚ, to moim zdaniem jest najbardziej dotkliwa strata 

jaką poniósł ten urząd w realizacji tych wszystkich zadań, które tutaj mamy. I to jest niestety już 

personalnie Państwa, niestety styl zarządzania, że to, w jaki sposób jest postrzegany urząd, to, że 

ci ludzie zrezygnowali z pracy, to, że słyszę niedobre opinie, o tym urzędzie, który tak szanuję  

i będę szanował, o tych ludziach, z którymi udanymi było pracować, że w taki sposób zostali 

potraktowani. To jest dla mnie nie do zaakceptowania. Bo wnioski na drogi można złożyć nowe, 

można się postarać o nowe, można pozyskać kolejne środki, ale nie będzie miało się kim pracować, 

bo zawiodło się podstawowy czynnik, jakim jest zaufanie. I wiadomo, że w każdym środowisku 

są takie osoby, które gdzieś tam odejdą, trzeba kogoś zwolnić. Też tak jest. To są trudne sytuacje 

zawsze, personalne. Natomiast jestem przekonany, mówię to jako ja, Grzegorz Kulbicki, że ani  

w kadencji burmistrza Piotra Downara, ani w mojej, nie było tak złej i niedobrej sytuacji  

w Urzędzie Miejskim w Dębnie i w jednostkach podległych. Za to jest dla Państwa żółta kartka, 

dla Państwa tylko, nie dla tych kierowników, nie dla tych pracowników, bo to jest złoto tak 

naprawdę, bo oni pokazali na tych stronach, gdzie są te inwestycje, to nie są moje dokonania, to są 

ich dokonania. Ja na końcu tylko się podpisałem tak naprawdę, podpisałem umowę, a oni wiem, 

ile godzin na to poświęcili. I po prostu wiem, ich bardzo szanuję, doceniam i bardzo mocno 

chciałbym ich w tym momencie również może tak powiem, zapewnić, że na pewno zawsze, jeśli 

cokolwiek by się pojawiło, aczkolwiek wiem, że i tak się nie będą chcieli z tym wychylać, ale po 

prostu to widać. To po prostu widać. I taka sytuacja jest nie do zaakceptowania. Bo wszystko 

pozostałe można zrobić. Wszystko pozostałe można jakoś uregulować, ale jeśli zabraknie ludzi, to 

niestety jest tym problem. I naprawdę uczulam na to. Możemy nawet, nie wiem, podpisać jakieś 

ultimatum czy coś, ale jeśli będzie tak dalej źle się działo, to naprawdę będę również w jakiś sposób 

musiał o tym informować również ludzi, bo do tego to akurat nie dopuszczę, żeby ci wspaniali 

ludzie, z którymi tyle danym mi było przepracować i w takich dobrych relacjach, i też 

wcześniejszych. Też oni się mnie bali, też wiem, jak było doskonale, ale wiem, że ostatni rok, ten 

właśnie 2024, niestety spowodował, że wielu z nich przypłaciło to niestety niedobrze. To tyle, żółta 

kartka tylko, ostrzeżenie dzisiaj, wstrzymamy się dzisiaj od głosu, nie będziemy przeciwko, rzadko 

jesteśmy przeciwko, jak Pan zauważył. Chyba, że dotyczy to poważnych spraw ludzi. Natomiast 

proszę rozwijać gminę, proszę rozwijać przede wszystkim inwestycje, ale nade wszystko dbać  

o ludzi w pierwszej kolejności.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski proszę Pana Burmistrza  

o udzielenie odpowiedzi na zapytania, zarzuty Pana Radnego.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - odniosę się do tego, co wspomniał 

nam mieszkaniec. Generalnie, jeżeli chodzi o założenia co do demografii, bo to myślę, że o to 

pismo chodziło. Szanowni Państwo, na to wpływu nie mamy. Jak Państwo wiedzą, 82 dzieci 

urodziło się w poprzednim roku. My z naszej strony powiedzieliśmy też, jest to kontynuowane 

zadanie, jeżeli chodzi o KZN, czyli dodatkowe mieszkania. Tutaj staliśmy na stanowisku i zdania 

nie zmieniłem, nie trzeba było wchodzić do KZN-u, wystarczyło zrobić to razem z DTBS-em i są 

gminy, które już te budynki mają wybudowane. My w tym roku, jak Państwo zauważyliście i o co 

też walczymy, czyli po prostu z BGK-u, żeby były te dodatkowe mieszkania. I żeby można było 

wspomóc może tych młodych ludzi, którzy z tym problemem się borykają. Jeżeli chodzi o tę 

kwestię niżu, to też przedstawiliśmy to ostatnio na komisji, czyli był przedstawiony audyt. I myślę, 

że to rozwiewa wiele wątpliwości, ale od tego są też komisje, żeby można było to przedyskutować. 

I odnosząc się teraz do Pana Kulbickiego. Szanowni Państwo, myślę, że to była data 5 czy gdzieś 
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4 maja, czyli mówimy o tym, że zanim objąłem stanowisko, wybrałem się do Pana Kulbickiego  

i poprosiłem o jedną podstawową rzecz. Żebyśmy mogli przedyskutować najważniejsze zadania 

gminy, które chcielibyśmy albo które należałoby realizować. Jeszcze nigdy w żadnej firmie,  

w której pracowałem prywatnej, nie zdarzyło się, że odchodząc, nie zdawało się przynajmniej 

jakiegoś sprawozdania, czy nie przeprowadziło się normalnych rozmów na etapie, co warto 

kontynuować, jakie rozmowy były prowadzone i w którym kierunku warto by było pójść. 

Uzyskałem taką dość prostą odpowiedź. Pan Downar otworzył mi drzwi, powiedział, że to jest 

twój gabinet i wyszedł. I ja zrobię tak samo. Szanowni Państwo, jeżeli komuś zależy na tym, to 

obojętnie, czy my się lubimy, czy nie, to uważam, że należy przede wszystkim dbać o mieszkańców 

i o te zadania, które realizujemy. I warto przedstawić wszystkie założenia po kolei. I to jest jeden 

z punktów, jeżeli chodzi o funkcjonowanie. Bo tak sobie wyobrażam, nawet koniec mojej kadencji, 

w momencie, kiedy kończymy, to warto przedstawić i powiedzieć, które z zadań są realizowane  

i są dodatkowo priorytetowe. A nie dowiadywać się tego w trakcie roku. W momencie, kiedy 

burmistrz, wiceburmistrz, sekretarz, skarbnik czy też kierownicy realizują zadania, a później 

wychodzą z tego małe niespodzianki. Ale zanim przejdę do tych małych niespodzianek, to 

odpowiem jeszcze odnośnie najdroższego burmistrza. Szanowni Państwo, zawsze fajnie się 

manipuluje informacją, bo podawanie roku 2018 jest najprostszym rozwiązaniem, bo później był 

jeszcze rok, w którym podwyżka dla pana Kulbickiego została też uwzględniona, ale to już 

pomijając, no bo to przecież lepiej podać tylko te dwie rozbieżne daty i tak jest najprościej. Jeżeli 

chodzi o Fundusz Rozwoju Dróg i realizacji zadań. Ciekawe jest dla mnie zawsze to, że  

w dzisiejszym sprawozdaniu piszemy, że do Funduszu Rozwoju Dróg będziemy mieli realizację 

zadania z Leśnej, a przed chwilą Państwo usłyszeli, że no niestety ubolewam, bo nic się nie 

wydarzyło. Ale nikt nie powiedział. Albo raczej pan burmistrz poprzedni, i żeby była też sprawa 

jasna, później powiedział na jednej z komisji, czy bodajże sesji, że to jest moja wina. Jak usiedliśmy 

do projektu i chcieliśmy go w trybie pilnym zgłosić, żeby można było pozyskać pieniądze, a ja 

tylko usłyszałem, że to jest moja wina, to okazało się, że od trzech czy od czterech lat straciliśmy 

pozwolenie na budowę. A wiecie, jak się podtrzymuje pozwolenie na budowę? Wystarczy 

rozpocząć prace geodezyjne, wystarczy zrobić kawałek studzienki i utrzymać to pozwolenie.  

I zobaczcie, doszliśmy do etapu, w którym ja, przedstawiając dla Rady zadania, które chcielibyśmy 

zrealizować, ja nie mam projektów. To jest niesamowite. I dzisiaj się mówi o tym, my dzisiaj 

walczymy. Rada ukłoniła się nad tym dając pieniądze na projekty, żebyśmy mogli realizować 

zadania razem z projektami. I chwalenie się na zasadzie takiej, że po prostu co my to nie zrobiliśmy, 

tak, zrobiliście. Też ogromny szacunek za to, co udało się do tej pory zrobić. Tylko różnica też jest 

taka, że dzisiaj do większości potrzebujemy projektów, których nie posiadamy. Nie posiadamy, 

Szanowni Państwo, co powoduje, że wszystkie prace projektowe, jak Państwo wiedzą, nie jest to 

kwestia miesiąca, dwóch, czasami to jest pół roku to, jeżeli my ich nie posiadamy, to do jakich 

elementów my możemy złożyć? Czyli tak jak powiedziałem, jest jednak Fundusz Rozwoju Dróg i 

procedujemy to. Niestety nie w całości, bo w jednej części straciliśmy pozwolenie  

i próbujemy je w tym czasie odzyskać. Ale oczywiście to była moja wina, że nie przedłużyliśmy 

pozwolenia na budowę. Jeżeli chodzi o szkoły, bardzo lubię jak się cytuję, bo tak zgadzam się, tak 

też zostało powiedziane. Propozycja i od samego początku też było mówione, że możemy się 

zastanowić nad klubami dziecięcymi czy nad zespołami szkolno-przedszkolnymi, bo już na 

tamtym etapie widzieliśmy, że w następnych trzech latach mamy po 120-130 dzieci. To jest 6-7 

klas. Mamy 7 szkół. I nic nie zrobiono w tym kierunku. To my dopiero jak rozpoczęliśmy ten 

proces, czyli zrobiliśmy audyt i nic Pan nie usłyszy, jeżeli chodzi o szkoły na tym etapie, bo po to 

chcemy powołać zespół, który wypracuje to, bo na samym końcu nie jest burmistrz, który dzisiaj 

powie, że zamyka szkołę w Sarbinowie, Smolnicy, Szkołę Podstawową nr 1 czy nr 3, czy  

w Różańsku, tylko na samym końcu jest Rada Gminy. I mocno mi zależy na tym, żeby razem  

z dyrektorami, ze związkami zawodowymi i razem z Państwem wypracować na to jakiś pomysł.  
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Teraz odnosząc się do Pana cytowania, bo rozumiem, że to będzie takie wyrywanie z kontekstu  

i tego typu rzeczy będzie Pan gdzieś nam tutaj próbował przekazać. Asystent osoby  

z niepełnosprawnością, Panie Kulbicki. To też proszę oglądać sobie debatę i zobaczyć, nam tego 

nie potrzeba. Okazuje się, że dostaliśmy w tym roku 502 tysiące złotych. Okazuje się, że chętnych 

mamy bardzo dużo, bo tym osobom trzeba pomóc. I złożyliśmy ten wniosek i dostaliśmy pieniądze. 

I ludzie są bardzo zadowoleni, ale wtedy nie trzeba było. Ale to prosiłbym też oglądać sobie debatę, 

bo jeżeli będziemy tego typu argumentami sobie przerzucać, to będziemy w ten sposób budować 

złą krew, która nie jest potrzebna dla gminy. Bo uważam, że po prostu po to przedstawiamy audyt  

i możliwości, i tak samo siadamy na komisjach, żeby można było rozwiązać te problemy. Tak 

samo, jeżeli chodzi o mieszkalnictwo. Jeżeli chodzi o maraton, Szanowni Państwo, w trakcie 

dyskusji, bo to było trochę szersze grono, nie tylko i wyłącznie burmistrz, że sobie wstaje i mówi, 

że ono się odbędzie, czy nie odbędzie, do samego końca czekaliśmy, co wydarzy się z wyborami. 

Założenie było na maj. I to był największy dylemat, który się pojawił dla nas ze względu na to, że 

jeżeli, wiadomo, pierwsza, druga tura i w momencie, kiedy mielibyśmy zamknąć Dębno, oprócz 

czego są wybory, to tutaj nie mam żadnej filozofii. Po prostu jedyne wyjście i przedyskutowane 

też z naszym ambasadorem maratonu - chłopaki, najlepsze rozwiązanie będzie zrobić to  

w październiku. I co najważniejsze, ja uważam, że jest to forma tradycji i już dzisiaj te 51 

maratonów powinno zostać utrzymane. Jeżeli chodzi, o samą formę współpracy, to już pomijając 

kwestie osoby z niepełnosprawnością, to myślę, że tak samo moglibyśmy mówić o Umiem Pływać, 

który projekt już jest od wielu lat, a nam w tym roku udało się dla dzieci pozyskać na ten projekt 

pieniądze. I też nie było do tego potrzeby. W roku 2024 nie było takiej potrzeby. A jednak my 

stojąc na stanowisku i realizując swój program, bo to też są elementy naszego programu, że my 

przystąpimy i zrealizujemy, to będziemy to realizować. I niestety skończyły się czasy, w których 

to po prostu były tak łatwo pozyskiwane pieniądze. Nie będę tutaj już mówił z perspektywy rządu 

czy założeń po prostu, jakie mają plany, czy nawet kwestie unijne. Ale chodzi też o to, my 

startujemy tam, gdzie możemy. Jeżeli możemy pozyskać te pieniądze, to tak, idziemy pełną parą. 

Ale niestety jest parę też takich projektów, do których ja nie mogę złożyć, bo nie mam projektów 

gotowych budowlanych. To nie jest tak, jak było z perspektywy ronda, że można było złożyć stronę 

A4. Pan Burmistrz złożył, nie wiem, czy Państwo pamiętają, pan Kulbicki złożył zapytanie 

odnośnie tego, jak wyglądało to. Zaprosiliśmy pana Kulbickiego do siebie, Pani Burmistrz 

wydrukowała wniosek, a pan Kulbicki odpowiada, to tylko tyle? Wiecie, człowiek, który pracował 

na stanowisku nawet nie wiedział, że to był tylko jeden dokument. A my dzisiaj robimy pełną 

dokumentację i staramy się przystąpić do tych projektów, żeby realizować te wszystkie zadania. 

Jeżeli chodzi o spotkanie noworoczne. Szanowni Państwo, to się nie zmieni i tak będzie. Dla mnie 

dzisiaj największym czynnikiem, który cały czas podkreślam, mimo że dlatego też, że z niego się 

wywodzę i  duża część radnych bardzo wspiera te zadania, jeżeli chodzi o organizację pożytku 

publicznego, czyli trzeciego sektora i tego, żebyśmy realizowali je wspólnie. Mi mocno zależy na 

tym, żeby podziękować wszystkim za to, jak pracowali przez poprzedni rok. Tak samo, jeżeli 

chodzi o przedsiębiorców, którzy mocno angażują się. Tak samo, jeżeli chodzi o nasze instytucje. 

I tak samo, jeżeli chodzi o organizacje pożytku publicznego. To, co przeczytaliśmy  

w sprawozdaniu. Nie wiem, to jest kwota chyba powyżej 60 czy 70 tysięcy, gdzie nasze 

stowarzyszenia pozyskują pieniądze z zewnątrz. To są OSP, które jako wolontariusze można  

w setkach tysięcy złotych już mówić o tym, jakie projekty napisali i realizowali. To jest czas, kiedy 

tym ludziom można uścisnąć dłoń i powiedzieć, że dziękujemy za wasze zaangażowanie i tak 

będzie. Ja tego nie zmienię. Ja powiedziałem, że przywrócę. I bardzo dobrymi opiniami to do nas 

wracało. Tak samo ze strony przedsiębiorców, czy tak samo naszych kierowników instytucji, czy 

tak samo, jeżeli chodzi o organizacje pozarządowe. A jaki cel końcowy tego i najważniejszy był? 

Ci ludzie usiedli razem do stołu, porozmawiali, wymienili się i niektórzy też powiedzieli, Wojtek, 

poznaliśmy parę firm, z którymi możemy rozpocząć na nowo współpracę. Możemy realizować 
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wspólnie zadania. Pani Agata Mikołajczyk - wnioski do PGNiG, realizacja dodatkowych zadań, 

które mówimy, czy to z perspektywy Barnówka, czy to z perspektywy Dolska, napisała wnioski, 

realizuje zadania. Pani Wachowiak, jeżeli chodzi o organizację swoich zadań u siebie  

w miejscowości i robienia, proszę wejść na Facebooka zobaczyć, ile jest realizowane. Jeżeli chodzi 

o pana Damiana, tak samo, organizacje pozarządowe, OSP i całość, co jest realizowana, przejęcie 

działki przez nas, żeby można było tam nad jeziorem mieć miejsce do wypoczynku, zaangażowanie 

mieszkańców. To wszystko są działania. Mógłbym wymieniać jeszcze po kolei tak samo, czy to 

jest Pan Wiceprzewodniczący, czy Pan Przewodniczący, czy Pan Krzysztof Lenartowicz. 

Realizacja zadań, w których po prostu wkłada się serce, swój czas wolny, pozyskuje pieniądze 

dodatkowo i idzie do przodu. A my dzięki temu jako gmina i jako mieszkańcy zyskujemy. Ulica 

Jana Pawła, projekt już się ciągnie, nie wiem, chyba bodajże 3 lata czy 4 lata. Przychodzimy do 

urzędu, siadam na pierwszym spotkaniu razem z projektantami, to, co poruszał pan Tomasz 

Kulbicki, zostały okrojone niesamowicie miejsca parkingowe. Wojtek Czepułkowski zadaje 

pytanie dość proste - dlaczego? Przecież to nie może tak być. Panie Burmistrzu, to nie jest nasze 

mienie. W planie zagospodarowania mamy zapisane dwa chodniki po obydwu stronach. Po drugiej 

stronie jest jednak chodnik spółdzielni. No i niestety nie możemy tam nic z tym zrobić i mówię, ej, 

ale jak nic? Ale my nie możemy porozmawiać ze spółdzielnią, żeby, dajmy na to, użyczyli nam, 

albo nawet jakby trzeba było odkupić, żeby jednak można było to zrealizować. Trzy lata minęło,  

a my w trzy miesiące ogarnęliśmy to, że mamy zgodę, uzupełniliśmy i projektujemy to dalej. A tak 

naprawdę byśmy mieli jeden chodnik po jednej stronie i jeszcze nie mielibyśmy miejsc 

parkingowych, których brakuje. Jeżeli chodzi o realizację zadań po części, czy to jest Krześnica, 

Dargomyśl, Różańsko, Barnówko, Dolsk, Dyszno, Sarbinowo, tutaj mówimy o szatni, która stała 

3 czy 4 lata nieużytkowa i to Państwo Radni zdecydowali o tym, żeby wreszcie zrobić coś z tym. 

No stało sobie, no to stało, no to co przecież, nie musimy nic z tym robić, nie? Wy zdecydowaliście 

o tym, żebyśmy zmienili sposób użytkowania. Niestety, jak to w większości przypadków, jeżeli 

chodzi o realizację tego typu zadań, no zawsze jest jakiś problem, przede wszystkim 

administracyjny, bo okazuje się, że krajówka nie wyrazi nam zgody na sposób, jeżeli nie 

zrealizujemy tam zjazdu. 10 lat temu nie mieli z tym żadnego problemu, dzisiaj musimy mieć pełne 

uzgodnienia. Lokalizacja tężni następny element, który bym powiedział, pojawia się, Panie 

Grzegorzu, i też u Pana. Będziemy robić nie jedną, ale dwie. My zaprojektowaliśmy tężnie  

w miejscu, gdzie na tym etapie nie mamy jeszcze odpowiedzi, że możemy to zrobić, bo jest 

trwałość projektu. I te zadania, które my dzisiaj prostujemy razem z urzędnikami, jakbym miał 

odpowiedzieć, Panie Grzegorzu, tak jak Pan to mówi, że to jest Pana wina, to jest to Pana wina. 

Bo tak najłatwiej jest powiedzieć. I patrząc z perspektywy trzech kierowników, tych trzech ludzi 

usłyszało ode mnie informację, co mam zrobić, żeby Państwo zostali. Byli zdecydowani na to, żeby 

odejść. Każdy ma swoją ścieżkę życiową. Każdy, jeżeli wybrał drogę swoją i przepracował  

w jednej czy w drugiej firmę i ma chęć zmienienia pracy, ma do tego prawo. Nie został zwolniony 

nikt. A insynuowanie na zasadzie, ja uważam, że każdy z tych pracowników ma wartości dodane  

i możemy iść też do przodu, realizując te zadania. Wracając do szkół, jak spojrzycie na audyt, 

naprawdę uważam, że to, co się pojawiło, jest mocno przerażające. 82 dzieci, 4 klasy, a mamy 7 

szkół. To chyba może tak troszkę pół żartem, półserio, jak odnosimy się do koncepcji i do tego, co 

zrealizowaliśmy, bo myślę, że tu już parę punktów wymieniłem z programu, który udało się  

z komitetem też zrobić. A odnosił się Pan do tego, że to przede wszystkim, że to Pani Prezes 

szpitala wspomagała. Ja nie powiem, jeszcze chyba na tym etapie, bo powiem, nie chcę chyba też 

obrażać niektórych urzędników, w jaki sposób była prowadzona kampania, bo to nie tędy droga. 

żeby to też wyciągać i później wrzucać w tej formule, jeżeli chodzi tak samo, jak i o panią Anię. 

Każdy ma prawo zdecydować na kogo chce i komu chce pomagać. No, ale jeżeli byśmy mieli się 

tak mocno tymi argumentami przerzucać, to naprawdę ta wiedza chyba myślę, że akurat na forum 

nie jest nikomu do niczego potrzebna. To przeczytam z Pana koncepcji. Przygotowanie koncepcji 
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nowego przedszkola i żłobka. My będziemy się zastanawiać, jak jesteśmy w stanie to połączyć czy 

zrobić. A według Pana koncepcji, mimo danych, że od trzech lat już wiemy o tym, że to będzie 

tylko i wyłącznie sześć klas czy siedem, to Pan jeszcze pisze, że zrobi Pan koncepcję nowego 

przedszkola i nowego żłobka. No powiem szczerze, że po prostu naprawdę dobry strzał. Cychry - 

to chyba bym prosił tutaj o to Pana Przewodniczącego. Pan Przewodniczący Jacek Mazurowski 

jest mieszkańcem Cychr - ile Państwo w poprzedniej Radzie głosowali nad koncepcjami czy nad 

projektami, które nie doszły do skutku, jeżeli chodzi o ścieżkę? Ja nawet byłem na spotkaniu  

w Cychrach, w której Pan Burmistrz powiedział, że koncepcji jest trzy czy cztery, poprzedni 

oczywiście, Pan Kulbicki. Jak przyszedłem do urzędu, powiem wam, nie ma żadnej. I wiecie,  

w którymś momencie, jeżeli dochodzimy do etapu, że żądamy dokumentacji, chcemy realizować 

nasze zadania, iść do przodu, ja się cieszę to, co Pan powiedział, że nawet jeżeli to się nazywa, 

pomarańczowe światło na zasadzie, że nie zamykamy się i będziemy rozmawiać. To ja też liczę na 

to, że będziemy rozmawiać. Bo w momencie, kiedy wiecie, informacja jest powielana albo 

przedstawiana fejkowa, która po prostu tylko jest po to, że co my zrobiliśmy. Okazuje się, że to 

my zapytaliśmy PKP o to, czy można robić ścieżki rowerowe, bo nikt przez 5 lat nie wpadł na ten 

pomysł. To my dostaliśmy pismo, bo można było spróbować to zrobić, tak jak zrobiła cytowana 

gmina Myślibórz i poprowadziła po swoich towarowych ścieżkach. Ale to nie jest proces na jeden 

dzień. To jest proces na przygotowanie koncepcji, na zrealizowanie zadania, dostania zgody od 

PKP i później zaprojektowania tego. Jeżeli my ulica Jana Pawła czy niektóre ulice projektujemy  

z różnych względów przez 3 czy 4 lata, to nie jest na dzień dzisiejszy. Rondo, które powstało, nie 

mówię o tym, które ma powstać, koncepcja i projekt został przygotowany przez Burmistrza 

Downara, a realizacja została zrobiona pod koniec kadencji. I gratuluję, Panie Grzegorzu, że się 

udało to zrobić. Koncepcja SDŚ-u, koncepcja parku. Te wszystkie rzeczy, mimo tego, że 

wypisywał Pan trochę inaczej, to były koncepcje zrealizowane przez poprzednika. I biję brawo 

Wam, naprawdę, bo to jest nasz zakichany obowiązek, żebyśmy kontynuowali założenia, które 

powinny iść do przodu. I nieprzerzucanie się argumentami, że po prostu ten zrobił, czy nie tamten, 

bo naprawdę listę możemy jeszcze rozszerzyć dużo dalej. Bo tak samo czy park czy SDŚ, to są 

rzeczy, które zostały rozpoczęte i jeszcze mniej czy bardziej bym powiedział dzięki Pani 

Burmistrz, bo wtedy była kierownikiem też i te koncepcje zostały powielone i zakończone. I co 

dzisiaj mam powiedzieć, że po prostu nie udało się Panu tego zamknąć? Udało się i za to też 

dziękuję. Ale nie będę się przerzucał w tej formie argumentami, że będziemy wyciągać wszystkie 

rzeczy w takiej formule, że bo pan burmistrz, bo najdrożej, bo zapomniałem powiedzieć, że  

w kadencji podwyższona została mi pensja. No bo zawsze to można tą informacją dodatkowo też 

manipulować. Budżet obywatelski - mieliśmy tak samo. Pan i ja. Będziemy kontynuować, 

kontynuujemy. Super. Bo czas najwyższy będzie usiąść do tego też, jest pierwszy stopień realizacji. 

Siadamy z Państwem Radnym, zastanawiamy się, czy ta formuła jest dalej dla nas akceptowalna, 

czy chcemy coś zmienić, czy popracować jeszcze może nad dodatkowymi elementami. To Państwo 

jako radni decydują i głosują nad tym też. Powiem z perspektywy takiej samorządu. Ja mocno 

liczyłem i zawsze uważałem, że najpiękniejszym elementem powinny być komisje. 

Niecelebrowanie przed kamerami, kiedy my staniemy tutaj i pokazujemy, bo część rzeczy mamy 

dostępnych na komisjach - kierowników, mamy możliwości sprawdzenia tych 150 milionów 

zadań, które można by było powiedzieć, zweryfikowania, poproszenia, żeby po prostu 

wytłumaczył się urzędnik powiedział, dlaczego zrobiliśmy coś tak, a nie inaczej. Wiecie, że  

z perspektywy realizacji zadań tak, to większość realizują urzędnicy. I każdy z nich stara się, żeby 

je zrealizować jak najlepiej, żeby można było to zrobić. Nie jestem w stanie odpowiedzieć, 

dlaczego nie podtrzymaliśmy przy Leśnej projektu na tym etapie. Nie jestem w stanie. Ale gdzieś 

został popełniony błąd i próbujemy to naprawiać i idziemy dalej do przodu. I to jest wartość 

dodana, uważam, Rady. Naprawdę ja jestem w wielu przypadkach bardzo zadowolony, jeżeli 

chodzi o komisję, że pojawiają się kwestie, że można otwarcie porozmawiać, że są sugestie co do 
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realizacji niektórych zadań. Ale przeraża mnie to, że jak w momencie, kiedy przedstawiam i mówię 

argumentuję odnośnie śmieci i ja przedstawiam dwie uchwały, czyli jedną od głowy i jedną od 

wody, tak? To dopiero na sesji się wstaje, czy tam nazwijmy to w kwestii opozycyjnej, której 

uważam, że nie powinno być, bo my wszyscy pracujemy na naszych mieszkańców, to tylko po to, 

żeby powiedzieć do kamer, żeby powiedzieć, że my jesteśmy przeciwko, ale nikt przez cały 

miesiąc, bo nie mówię o trybie od komisji do sesji, nie złożył wniosku z tych osób, które były 

przeciwko. A komisje są od czego? Żeby wypracować wnioski. Żeby może powiedzieć, żeby nie 

przyjść później na sesję i nie powiedzieć, bo ja od mieszkańców słyszałem. Słyszałem, to jest 

najprostsze rozwiązanie. Ja też od mieszkańców słyszałem, że to, co dzisiaj zostało przedstawione 

na Komisji Rewizyjnej, tak, odnośnie mieszkań, że dawanie poza listą mieszkań ludziom, też jest 

niesprawiedliwe. I też tak usłyszałem od mieszkańców. Naprawdę uważam, że jeżeli chodzi  

o podejście do wielu rzeczy, mielibyśmy przerzucać się argumentami. Zobaczcie, co dzisiaj się też 

pojawiło - Maraton. Maraton poprzedni. Zapraszam do sprawozdania, bo myślę, że przejdziemy 

gdzieś dookoła miliona złotych. Ale pomijając kwestię miliona złotych, chciałbym powiedzieć 

jedną rzecz, Mezo, który został opłacony, to Państwo Radni przegłosowali go już jako nowa Rada, 

bo Pani Dyrektor nie miałaby pieniędzy na paragrafie na realizacji Dni Dębna i ja poprosiłem Radę 

w tamtym roku, w czerwcu o to, żeby dołożyć te pieniądze, bo zostało zlecenie wydane na Mezo, 

a tak naprawdę na to pieniędzy nie było zabezpieczonych. I nie byłoby dzisiaj tego takiego 

wyciągania tego wszystkiego, gdyby nie to właśnie takie manipulowania informacją. 20 lutego 

wysyłamy maila do pana Grzegorza i tak samo 20 lutego wysyłamy pismo z prośbą. Mimo tego, 

że mamy komisję i sesję, do dzisiaj nie dostałem żadnej odpowiedzi, a RIO poprosiło o weryfikację 

jednego zadania. Taka prosta rzecz, nic więcej. Ale wstaję się później na sesjach, bo ja nie dostałem 

odpowiedzi, to już pomijając znowu kwestię, że my taką samą formułę zrobiliśmy jak Pani 

Burmistrz Stąsiek-Janicka, nic więcej, ale oczywiście do kamer trzeba było powiedzieć, że to mój 

jest zakichany obowiązek udostępnić te dane. Tu nic się nie zmieniło, my zrobiliśmy to samo, ale 

ja już jestem przedstawiany z tej strony, że to ja powinienem dać jednak. Dlatego, patrząc na te 

wszystkie zadania, uważam, że udało nam się unormować bardzo dużo rzeczy. Idziemy do przodu, 

mamy dobry zespół, docieramy się, bo to nie jest tak, że to każdy, czy to będzie nowy kierownik, 

czy to będzie nowy burmistrz, czy tak samo nowa Rada, każdy się uczy pracy ze sobą. Ale 

najważniejszy cel powinien przyświecać nam wszystkim, że mimo tego, że nigdy nie starczy nam 

pieniędzy na wszystkie zadania, bo niestety tak to jest, nigdy. To musimy realizować te 

najważniejsze, priorytetowe i te staramy się Państwu przedstawić i je robić. I tutaj waszą rolą 

największą jest to, żeby usiąść razem ze stołu, porozmawiać i znaleźć ten konsensus, żeby też iść 

dalej. Bo nam wszystkim, tak samo jak po poprzedniej sesji, czyli wczorajszej uroczystej, tu stanęło 

tylu kadencji radnych, którzy byli i z opozycji, i z koalicji, i z uśmiechem na ustach powiedzieli, 

wiele zadań udało nam się zrealizować. I Panie Grzegorzu, i poprzedni Rada, tak samo chodzi  

o poprzednich radnych, ogromny szacunek, naprawdę ogromny szacunek. ale nie jest nam 

potrzebne przerzucanie się, kombinowanie. Po prostu jeżeli macie propozycję, jeżeli chcemy iść 

do przodu, a nie odstawienie tego na zasadzie po prostu żadnej propozycji nie ma, nic się nie 

wydarzyło, a później do kamer mówimy, że my to chcemy ściągnąć, bo nie zostało 

przeanalizowane.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - nie ma na Rządowym Funduszu Rozwoju Dróg, nie 

ma po prostu na liście tej ulicy Leśnej. Można było też składać inną, a tutaj argumentowanie, że  

w tym momencie nie było projektu. No wiele nie było w pewnym momencie projektu. Składa się 

na to, co się ma i co się ma pewne, że się dostanie, albo się po prostu dobrze lobbuje. Nie, nikt 

nigdy nie powiedział, że nam tego nie potrzeba, jeśli chodzi o asystenta osoby niepełnosprawnej. 

Tylko że w danym momencie, jak Pani Kierownik OPS poinformowała, że w tym momencie nie 

ma po prostu chętnych i nie było tych osób po prostu chętnych. A nigdy nie było takiej sytuacji, że 
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w przypadku OPS, jeśli tylko byli chętni, zawsze realizowaliśmy wszystkie możliwe programy.  

I nie, że nam tego nie potrzeba, tylko że w tym momencie po prostu nie było chętnych to, jeśli już 

tak o manipulacjach mówimy. Maraton - było po prostu już za późno na organizację tego zrobienia 

w maju, dlatego przesunęliście na październik, bo już po prostu nie można było tego zrobić w maju. 

Było za późno na organizację, na zamknięcie ruchu. A milion złotych na maraton nie pochodził  

z budżetu gminy. Większość z tego zostało wypracowane przez Ośrodek Sportu i Rekreacji, przez 

środki zewnętrzne, przez sponsorów oraz przez wpłaty uczestników. Więc to nie jest tak, że ten 

milion, bo to też taka poszła informacja, manipulacja, że milion kosztował maraton. Jeśli chodzi 

o szatnię Sarbinowo, to chyba z naszego programu było, jeśli się nie mylę. Możemy popatrzeć na 

nasz program, zagospodarowanie szatni w Sarbinowie. Nie, nie podobało mi się właśnie, że to stoi 

niszczeje. I zostało chyba w 2008 roku zbudowane i nikomu nie służyło. Tak, taki był pomysł  

w naszym programie, żeby zrobić z tego właśnie szatnie. I wielokrotnie było to na spotkaniach 

wiejskich z Sołtysem również omawiane, że jak najbardziej jesteśmy za tym, żeby tam właśnie 

powstała świetlica wiejska, ponieważ nie mają swojej, ponieważ muszą się dzielić z OSP. Tu nie 

chodzi o to, że ktoś neguje samą ideę spotkania noworocznego. Pan oczywiście przedstawia, jak 

to my nie chcemy dziękować komuś, organizacjom pozarządowym. Oczywiście, że chcemy.  

Tu nie chodzi o organizację, tylko o koszty z tym związane i jak to jest, że u nas trzeba to zrobić 

za prawie 70, ta sama firma, a za 43 się robi w Myśliborzu. Tu tylko o to chodzi, że dlaczego  

w Myśliborzu jest taniej, która robi to firma ta sama Z Dębna, Pana kolega, a w Dębnie musi zrobić 

to drożej. Tu tylko o to chodzi, a nie o kwestię organizacji, czy trzeba podziękowania. Jak 

najbardziej. Spotykajmy się. Też to miałem przecież w programie. Pamięta Pan? Też już to 

wpisałem, bo stwierdziłem, że taka forma jest potrzebna. Tak, też mi to mówili kierownicy, że 

przydałaby się taka forma organizacji. Dlaczego tam musi być taniej, a u nas jest drożej? Nie wiem. 

Może dlatego, że jesteśmy bogatsi. Tak, skończyły się czasy, że można było tak łatwo pozyskiwać 

pieniądze. Niestety ubolewam też nad tym. Natomiast nie jest sprawiedliwe, że dano ludziom 

mieszkania, no to już tego kompletnie nie rozumiem. Ja rozumiem, że teraz niech Pan zabierze tym 

osobom te mieszkanie, a jest Pan władny, nie musi Pan tego robić poza komisją. Niech Pan zabierze 

tej osobie, której tam są te sytuacje rodzinne trudne, bądź pożar, bądź coś. Niech Pan pozabiera 

im, bo są spoza listy. Oczywiście, że tak. Jak komisja się spotyka raz w roku na jesień, a w trakcie 

są sytuacje losowe, zresztą to burmistrz jest dysponentem tego, a opinia komisji jest tylko opinią. 

I w tym momencie oczywiście, że nikt nie będzie szedł i czekał do grudnia na opinię komisji, żeby 

się zastanawiać czy przydzielić komuś mieszkanie. Nie rozumiem tutaj tego zarzutu absolutnie. 

Natomiast to jest hicior i to na koniec najlepszym elementem powinny być komisje. Dlatego prawie 

przez rok mnie do nich nie przyjmowaliście. No świetnie, naprawdę miałem możliwość się 

wypowiedzenia.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - będzie ciekawie w tej kadencji. 

Mieliśmy w programie, no ale nic, mieliśmy 5 lat, żeby zrobić coś, porządek z Sarbinowem, no ale 

zapisaliśmy w programie sztos. Powiem wam, przez 5 lat nie zrobiłem nic, ale do programu 

zapisałem, to się liczy. To jest najpiękniejsze. Do programu zapisałem tężnie i też się liczy, ale my 

jej nie możemy zrobić ze względu na to, że po prostu nie ma możliwości prawnych dzisiaj, bo jest 

ciągłość poprzedniego projektu. Pan by miał. Oczywiście, to jest wszystko, powiem Panu sztos, 

naprawdę, powiem szczerze. I teraz następny etap. Ile w spotkaniu noworocznym ludzi brało  

w Dębnie, ile w Myśliborzu? Właśnie analizowanie tego, dogłębnie i zastanawianie się nad tym, 

rzucanie tego typu oszczerstw, jest po prostu niesprawiedliwe. Niech Pan sobie to przeanalizuje  

i zastanowi się nad tym, jaka była różnica. To jest ogromna różnica, bo z tego, co pamiętam, to 

było około 120 osób, a u nas było ponad 200, jak nie 300 i byli to zaproszeni wszyscy praktycznie, 

a tam nie zapraszano m.in. czy sołtysów, czy wszystkich organizacji pozarządowych. Mieszkania 

spoza listy - w piątki spotykam się z mieszkańcami. Nie jestem Bogiem w odniesieniu do tego, że 
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naprawdę są to bardzo trudne rozmowy. Kiedy matka z dwójką dzieci i obydwoje 

niepełnosprawnych, nie może pracować i potrzebuje mieszkania, a my takowego nie mamy. Ale 

córka radnego dostaje. Myślę, że znalazłbym bardzo dużo, bardzo dużo ludzi potrzebujących, bo 

jeżeli Pan wspomina o tym, że jest sytuacja losowa, to od sytuacji losowej mamy mieszkania 

zabezpieczone, dodatkowe, do których można przydzielić dla tych osób realizację tych zadań. Ja 

nie chcę podejmować tej decyzji w kontekście osobowym, bo jak usiadłem z Komisją 

Mieszkaniową i te panie, które biorą w udział i oglądają problemy tych ludzi, to powiem szczerze, 

że to jest chyba jeden z elementów, dla których mam więcej siwych włosów na głowie. Ja bym 

chciał każdemu te mieszkanie dać. Problem z mieszkaniami jest troszkę bardziej dalej idący. Bo 

niestety albo musimy przeprowadzić tą eksmisję, która nie trwa rok czy dwa, czy tam pół roku, 

żeby można było kogokolwiek wprowadzić. Albo niestety ktoś musi opuścić to mieszkanie. Czyli 

mówimy o tym, no niestety, często gęsto to też jest tak, że ktoś umiera i my możemy wprowadzić 

do tego mieszkania następną osobę. Te mieszkania się nie rodzą. To nie jest łatwy temat, jeżeli 

dzisiaj mamy ludzi, którzy mają nawet toaletę na korytarzu. Gdzie są dzieci, gdzie rodzice śpią  

w kuchni na materacu, a dzieci śpią w dużym pokoju i nie ma więcej żadnych pomieszczeń. 

Dlatego jest Komisja Mieszkaniowa. Dlatego te panie mimo wszystko uważam, że robią kawał 

dobrej roboty i starają się naprawdę wskazać, kto w pierwszej kolejności. Piękne jest to, że 

ustawodawca dał tą możliwość, dał możliwość też burmistrzowi dania dodatkowego mieszkania, 

ale w sytuacjach losowych, tak jak zostało powiedziane, możemy dać to mieszkanie na ten jakiś 

mniejszy czy większy okres czasu. I nie będzie mojej zgody, nigdy, jeżeli chodzi o mieszkania 

socjalne, ja myślę, że Panie Grzegorzu też do tego tematu kiedyś wrócimy, że ustawodawca dał 

nam możliwość weryfikacji tego, że mieszkaniec może, że przedstawia nam PIT. I my 

rozpoczęliśmy tą weryfikację i to będzie bardzo trudny temat też. Jeżeli ja mam na jednego 

mieszkańca, dajmy na to z przeliczenia, że wychodzi na rodzinę 1000 czy 1100 zł na osobę.  

A mam ludzi, którzy mają 8000 na osobę i korzystają z naszego zasobu, to uważam, że coś niestety 

jest nie tak. I tego typu zadania próbujemy normować i realizować. Ja już usłyszałem od niektórych 

ludzi, tak, pójdziemy do sądu, no ale to nie tędy droga. My mamy naprawdę bardzo dużo 

mieszkańców potrzebujących. I dobrze Pan o tym wie, że w piątki większość tych spotkań  

z mieszkańcami dotyczy właśnie tego problemu. I tak poszliście w kierunku KZN-u. Tak, zgadzam 

się, ja dalej zdania nie zmienię, DTBS już w Dębnie, jakby nie skorzystać z tego projektu, już 

dawno wybudowały. Idziemy dalej z BGK-iem i próbujemy to unormować. Jest Komisja 

Rewizyjna, która zajmuje się tym tematem. I tak jak Państwo usłyszeli dzisiaj, też daje wytyczne 

co do tego, że należy pilnować tego, żeby to komisja przydzielała, bo ja nie jestem na miejscu tam. 

Ja naprawdę przeprowadzając rozmowy z komisją, bo ostając się na stanowisku, chciałem wiedzieć 

mniej więcej, na jakim etapie jesteśmy. Uwierzcie mi, że tych włosów siwych przyszłoby jeszcze 

więcej, bo po prostu nie jest to sesja do tego, żeby opowiadać, jakie problemy ludzie mają.  

A naszym obowiązkiem jest tym ludziom przede wszystkim pomóc. A na tym etapie jesteśmy tutaj, 

gdzie jesteśmy. I w odniesieniu do maratonu. Ja nie powiedziałem, że to jest dostępna ogólnie 

informacja, jeżeli chodzi o to, ile Stowarzyszenie Maraton uzyskało pieniędzy. Tak, uzyskało 

więcej dodatkowych pieniędzy. Chodzili po naszych firmach, prosili o sponsoring. Zobaczymy, 

jak Pan Dyrektor jeszcze w tym roku z tego też się wykaże. Przecież jeżeli stowarzyszenie realizuje 

to zadanie, pozyskuje inwestorów, robi wszystko, żeby było to zrealizowane na największym 

poziomie, to tak samo uważam, że będzie w tym roku. Od paru ładnych lat już realizuje to 

stowarzyszenie. I kłamstwem jest to, że nie uzyskalibyśmy zgody, bo uzyskalibyśmy ją, to nie jest 

problematyczne, żeby można było to przeprowadzić nawet od stycznia, żeby zrobić to do marca, 

bo taką Pan posiada informację, a ja posiadam inną informację, że można było to spokojnie zrobić 

i nie byłoby żadnego problemu. Ze względu na to, że czekaliśmy, tak jak powiedziałem, na te 

wybory i zastanawialiśmy się, w jakim momencie my też będziemy, w momencie wyborów na 

prezydenta, padła taka decyzja. I oczywiście, jeżeli ambasador Maratonu w Dębnie mówi, że to 
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jest najlepsze rozwiązanie, to oczywiście Pan Grzegorz Kulbicki jest lepszym ambasadorem. Bo 

ja się pytam ludzi, Panie Grzegorzu, którzy się na tym znają, jeżeli Pan, który biega, był na iluś 

tam maratonach i wie, jak one funkcjonują, to ten Pan podpowiedział nam, że to jest najlepsze 

rozwiązanie. I to jest właśnie ta cała różnica, bo Pan przypisuje sobie najlepsze możliwości  

i wiedzę, którą Pan połknął i tyle. A my mówimy o tym, że rozmawiamy i chcemy dalej rozmawiać 

z ludźmi. My mówimy o tym, że Pan się pyta, którą szkołę zamkniemy. To Pan będzie podnosił 

ręce. To Pan ma przygotować projekty na to, bo Pan jako Rada musi na samym końcu podnieść 

rękę, ale jeżeli Pan siedzi i nie ma żadnych wniosków, to ja się nie dziwię, że nic z tego nie ma. 

Właśnie to jest ta cała różnica. Od tego wybrano Pana jako Pana Radnego, żebyśmy wypracowali 

wspólne wnioski. A później wstaje Pan i mówi, bo burmistrz powinien zrobić. Zrobiliśmy audyt, 

poprosiłem Radę, Rada to przegłosowała. Dzisiaj mamy materiał do tego, żebyśmy mogli znaleźć 

na to rozwiązania. A nie budowanie dodatkowego żłobka i przedszkola, jak z audytu wynika, że 

jedną przedszkole najprawdopodobniej trzeba by było za 5 lat zamknąć. Tak analiza wyglądała  

z Pana strony i tak najłatwiej jest powiedzieć. Dlatego uważam, że po prostu normujemy rzeczy, 

idziemy do przodu i realizujemy swoje zadania. A Pana obowiązkiem jest wspomóc pracę Rady  

i gminy. Po to, żeby każda sugestia, która pojawia się na komisjach, przy informacjach, przy 

założeniach, żeby można było powiedzieć: tak, warto by było to zmienić. I wtedy rozumiem  

i doceniam rolę opozycji, która mówi merytorycznie. I na dyskusji przedyskutowała wszystkie 

możliwe warianty, co możemy zrobić, ale nie rozumiem roli opozycji, która siedzi na komisji, nie 

odzywa się, a na sesji do kamer wstaje i mówi o tym, że wycofujemy uchwałę. Ale nic w tym nie 

zrobiliśmy, w tej kwestii. I to jest właśnie ta cała różnica, że jeżeli chcemy, żeby ta nasza gmina 

funkcjonowała, każdy z nas musi wrzucić swoją cegłę. A my, ja jako burmistrz i Państwo jako 

Rada, mamy do dyspozycji urząd i urzędników, którzy mają wypracować najlepsze warianty, 

żebyśmy mogli pracować i służyć naszym mieszkańcom.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - nie będziemy wchodzić, po prostu jak już było po 

zawodach, już było po maratonie, wiadomo, że się nie uda, to trzeba było jakoś wyjść z twarzą, ale 

ok. No właśnie w tym jest cały problem. Przez rok odrzucaliście to, żebym był w komisji, żebym 

brał udział, a dzisiaj Pan mi zarzuca, że ja na komisji nie słuchałem i potem składam wniosek na 

sesję. No nie miałem innej możliwości przez rok. Mogłem być tylko na sesji. Tylko na sesji 

mogłem składać cokolwiek, wnioski, głosować i brać udział. Nie pozwalaliście mi. Przez Pana 

zawiść i nienawiść do mojej osoby właśnie tak to się działo przez cały rok czasu. No i tak niestety 

było. Kiedy Pan został radnym, przypomnę Panu, został Pan na pierwszej sesji wybrany do komisji, 

do której Pan chciał. Żaden z radnych w kadencji 2018-2024 nie zagłosował przeciwko Panu, żeby 

Pan był w komisji. Od razu został Pan przyjęty, bez żadnego ale, jednogłośnie. Przez rok czasu 

odrzucaliście moją osobę w komisjach, a dzisiaj Pan mi mówi, dlaczego Pan nie mówi na 

komisjach, tylko na sesji. No właśnie dlatego. I dziękuję bardzo, że ostatnio przyjęliście, bo teraz 

mogę cokolwiek zrobić na komisji. Więc proszę zarzuty mieć do siebie. I naprawdę, to Pana 

mówienie, to Wy będziecie podnosić, to Wy będziecie, to jest znowu, to Wy będziecie, to Wy 

będziecie. My prosiliśmy przy wiatrakach, proszę to wycofać. Nie, bo już postanowione, nie na 

dole było. Dziękuję bardzo, życzę powodzenia. Żółta karta.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował – chciałem tylko 

przypomnieć Państwu Radnym, a mieszkańcom wyjaśnić, że faktycznie Radny Grzegorz Kulbicki 

został przy dziewiątym głosowaniu przyjęty do Komisji Oświaty. Sesje odbywały się co miesiąc, 

więc przez 8 miesięcy nie był przyjmowany, a rok liczy 12 miesięcy. To tylko tyle wyjaśnienia. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował – Panie Grzegorzu, są radni, którzy 

czują i nie muszą być przypisani do komisji i przychodzą na tę komisje i nie ma żadnego problemu. 
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Była w poprzedniej kadencji Pani Radna, którą nie przyjmowaliście Państwo też przez dłuższy 

czas do komisji, ale Pani Radna z całym sercem chodziła, nawet jeżeli nie mogła podnosić ręki, 

uczestniczyła. I nikt tego Panu nie zabraniał. Nawet powiem Panu dalej, konstytucja to Panu 

gwarantuje, na wszystkie kolegialne spotkania w gminie ma każdy prawo przejść. I Pan takie prawo 

też miał. I wie Pan, i teraz mówić o tym, że to jest problem ze względu na to, że ja nie chciałem 

Pana przyjąć. Proszę pokazać mi protokół, w którym ja podniosłem rękę. Nie ma takiego protokołu. 

Nie ma, Panie Kulbicki, takiego protokołu, w którym ja podniosłem rękę, żeby Pana nie przyjąć.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował - Panie Burmistrzu, wysłuchałem Pana wypowiedzi, 

zanotowałem sobie jedną rzecz. I chciałbym, żeby Pan się do tego stosował, tak jak Pan sobie to 

założył. Jak Pan kandydował, to miał Pan taki post, na którym Pan napisał, że naszym celem jest, 

abyśmy wszyscy ze sobą współpracowali dla wspólnego dobrego, aby wszyscy mieszkańcy byli 

traktowani równo i mieli jednakowe szanse. To właśnie ja się odniosę do tych komisji, bo Pan 

mówi, na komisjach, na komisjach, rozmawiajmy na komisjach. Były takie komisje, na których 

zadawałem pytania, a Pan mówił, ale proszę, to na piśmie. Są merytoryczni pracownicy, mogliby 

odpowiedzieć nie, bo akurat ja muszę na piśmie. Wszyscy nie składają na piśmie, ale ja muszę. 

Były takie komisje, więc proszę sobie to prześledzić lub nie dostawałem odpowiedzi. Odpowiedzi 

były takie wymieniające bez konkretnej odpowiedzi na moje pytania. A potem byłem też odsyłany 

ostatnio do sprawozdań, żebym sobie sprawdził to w sprawozdaniach. Dlatego bardzo, bardzo, 

naprawdę tak mocno bardzo Pana prosi, jak Pan tutaj mówi o tej właśnie współpracy, żebyśmy 

traktowali się naprawdę równo. Ja chcę z Panem rozmawiać na komisjach, ale nie chcę, żeby Pan 

inaczej traktował ludzi, którzy startowali z Pana komitetu, Pana radnych, którzy z Pana inicjatywy 

weszli, a inaczej Pan traktuje nas po prostu. Nie jestem tutaj złem dla Pana. Wie Pan, że jeżeli coś 

potrzeba, przyjdę do Pana, rozmawialiśmy na przykład o tej Jana Pawła, o której Pan wspomniał. 

Dla dobra po prostu, a nie tak właśnie robić sobie na złość troszeczkę.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował – oficjalnie powiem, bo to nawet 

powiem do kamer, jeżeli tak potraktowałem, to przepraszam. Nie było to moją uwagą, nie 

przypominam sobie sprawy w kontekście jakiej to dotyczyło. Ja myślę, że moi koledzy tak samo 

otrzymują ode mnie taką samą czy podobną odpowiedź też w kontekście tego, że nie zawsze dane 

posiadam albo jestem w stanie, nawet jeżeli jest merytoryczny pracownik, to nie zawsze też jest  

w stanie w to się wgłębić. Jeżeli tak też było, to przepraszam. Będę starał się udzielić tej 

odpowiedzi. Co do drugiego zarzutu, to odpowiem Panu. Przeczytałem to, tak samo jak dzisiaj 

odnośnie funduszu, to tak samo przeczytane zostało na sesji. Wystarczyło tylko wtedy na tym 

etapie posłuchać czy nawet przeczytać te założenia. I też tego pytania by nie było i odpowiedź już 

nie byłaby potrzebna. Tak, cieszę się, bo doceniam też bardzo, że potrafi Pan przyjść  

i porozmawiać, bo tak uważam, że też powinniśmy to budować. Wie Pan, różnica jest tylko taka, 

bym powiedział, między dwoma braćmi Kulbickimi, taka, że my naprawdę możemy i Pan potrafi 

przyjść i odpowiedzieć i żąda Pan ode mnie odpowiedzi na pisma. Przeczytałem Panu przed chwilą, 

czy Państwu, że 20 lutego poprosiliśmy o odpowiedź, bo RIO poprosiło mnie o wyjaśnienia, do tej 

pory żadnej odpowiedzi nie dostałem od pana Grzegorza. Pomijając kwestię pierwszej sesji, na 

której rzucano ten papierem, który też poprosiłem. Do tej pory ten dokument też nie został 

odebrany. I wie Pan, różnica chyba jest tylko jedna, ja powtórzę to jeszcze raz, bo to fajnie, że to 

też są kamery. Ja przepraszam, naprawdę myślę, że tutaj możemy to zmienić i rozmawiać 

normalnie, bo tak też to powinno, w tym kierunku iść. Tutaj bym prosił czy uczulił też 

kierowników, jeżeli mamy taką możliwość, to po prostu przedstawmy dokumenty, ale też jestem 

świadomy jednej podstawowej rzeczy, nie zawsze się da. To prosiłbym też zrozumieć. Ja naprawdę 

czasami, nawet jeżeli chodzi, czy to geotermia, bo nie wiem, czy to akurat o to też chodziło. To tak 

samo jak Pani Kierownik odpowiadała, też nie jesteśmy techniczni. To są zadania, które musimy 
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jednak stanąć i przedstawić, a tu mamy też od tego inżyniera kontraktu, który może bardziej 

klarownie to przedstawi. To nawet jak proszę kierownika za to odpowiedzialnego, to też rozumiem 

to, że niekoniecznie w danych branżach jest wystarczająco dobry, żeby można było udzielić takiej 

dobrej informacji.  

 

Radny Mateusz Obielak poinformował - wiemy, że to jest absolutorium Burmistrza Wojciecha 

Czepułkowskiego, który tak naprawdę w tamtym roku realizowaliśmy budżet poprzedniej Rady  

i poprzedniego burmistrza. Dużo się udało, dużo na pewno też jest coś do zmiany. Chciałem się 

tutaj odnaleźć do pana Grzegorza Kulbickiego, który wywołał moje nazwisko wcześniej i też do 

Pana, po części do wypowiedzi Pana Tomasza Kulbickiego, Pana radni, Pana pryncypał. To może 

u Pana są takie standardy, że co Pan powie, tam myszki siedzą cicho po prostu i nie mają swojego 

zdania. U nas tak nie ma. U Pana takie standardy widocznie były, więc nie życzę sobie po prostu 

takich zwrotów, bo każdy mandat radnego jest wolny. Odnośnie tego mieszkania, które się 

przewijało kilkukrotnie, burmistrz ma prawo w nadzwyczajnych przypadkach przydzielić to 

mieszkanie poza kolejnością. Dla Pana ten nadzwyczajny przypadek to lojalność koalicyjna. To 

ten nadzwyczajny przypadek w tym momencie wystąpił. Opłacanie osobom wspierającym, czyli 

chodzi o Panią Prezes szpitala, to Pan paradował całą kampanię z urzędnikami, stawiając ich tak 

naprawdę w kłopotliwej sytuacji po gminie, rozdając swoje ulotki.  

Dyskusja. 

Pan Grzegorz Kulbicki właśnie powiedział, że jestem chory. Panie Burmistrzu, czy ja dobrze 

zrozumiałem, że mieszkańcy ulicy Demokracji nie będą mieli drogi, nie można było tego złożyć 

do funduszu, dlatego że ktoś nie dopilnował tam, żeby zrobić wpis w księdze budowanej? To mam 

nadzieję, że do mieszkańców ulicy Demokracji to dotrze. A tak naprawdę ostatnie takie,  

o czym chciałbym powiedzieć, audyt oświatowy. To dane w tym audycie są tak naprawdę 

przerażające. Jeżeli Pan tutaj teraz stoi, mówi o tym, w ogóle wypowiada się na ten temat, Pan się 

wywodzi z tego środowiska, ta sytuacja, która jest teraz i będzie za 3-5 lat, to Pan poniekąd ją 

zgotował, nie podejmując żadnych decyzji. Czytał Pan ten audyt? Widział Pan te rzeczy, które są 

w nim zapisane? Tą diagnozę, która jest tak naprawdę demograficzna, diagnoza, na którą nie mamy 

żadnego wpływu. Zero decyzji przez pięć lat. Na demografię mamy wpływ?  

Dyskusja.  

No ja mam wpływ akurat, nie wiem, czy Pan ma. Więc to naprawdę jest, że Pan się wypowiada 

tutaj o szkołach i o tym, tutaj będzie Pan rozliczał, zaraz będzie Pan Rejtanem stawał. Ta sytuacja 

jest dramatyczna i wszyscy sobie zdają z tego sprawę. Tego audytu nawet nie było. Pan burmistrz, 

jak szliśmy do wyborów, mówił, że sytuacja jest ciężka w oświacie i że będzie to największy 

problem, tak naprawdę największa zagadka do rozwiązania, że będzie trzeba o tym myśleć. Po 

audycie wiemy już, że czas na myślenie to był 5 lat temu, 4 lata temu. Dzisiaj jest czas na działania, 

bo naprawdę jesteśmy w sytuacji trochę tragicznej.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - jeśli to ma Pan, to proszę konkretnie o nazwisko, bo 

Pan mnie zniesławił w tym momencie. Jeśli jakikolwiek urzędnik, proszę o informację o imię, 

nazwisko albo ten urzędnik niech się do mnie zgłosi. W życiu żaden urzędnik nie był 

wykorzystywany do żadnej kampanii wyborczej, wręcz przeciwnie. Absolutnie, nic takiego nie 

miało mowy, to jest po prostu czyste pomówienie z Pana strony. Nawet sobie nie wyobrażam takiej 

sytuacji, żebym kogokolwiek zmuszał do jakiejkolwiek sytuacji dotyczącej urzędu. Więc proszę, 

jeśli ma Pan takie dane do przedstawienia, jak nie, to proszę zaprzestać rozprzestrzenianie takich 

informacji, bo nic takiego nigdy nie miało miejsca. Natomiast słowo pryncypał nie jest słowem 

obraźliwym, jest normalnym słowem funkcjonującym w języku polskim. Więc proszę się 

zapoznać. Natomiast tutaj nigdy coś takiego nie miało miejsca i sytuacji, nawet nie pozwoliłbym 

na coś takiego. Myślę, że naprawdę to już pomówienie mocne z Pana strony.  
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Radny Tomasz Kulbicki poinformował - zwrócę do Radnego Mateusza. Tutaj też padały takie 

słowa o manipulowaniu danymi, to tutaj Wojciech też tam czasami używał. No i właśnie, to jest to 

manipulowanie danymi, bo Pan teraz wychodzi i mówi, że sytuacja robi się drastyczna od 2019 

roku. To w tym raporcie, jeżeli Pan go dobrze przeczytał, a raport był od 1995 roku 

i od 1995 roku jest systematyczny, cały czas jest spadek. Większy, mniejszy, ale cały czas jest 

spadek. I mówienie, że trzeba było zrobić to w tamtej kadencji, tak naprawdę jak dla mnie, to trzeba 

było zrobić to już w kadencji od 2012, a nawet jeszcze wcześniej po prostu. Powinno być bardzo 

dawno, więc nie można tego zawężać do tego, że w ostatnich pięciu latach nie zostało zrobione. 

Tak naprawdę o tym powinno się myśleć już dawno, wiedząc o tym spadku po prostu. Też czasami 

trzeba pamiętać o warunkach lokalowych, bo też w tym raporcie było, bo tutaj Pan się odnosi do 

tego, że w programie wyborczym było wybudowanie żłobka i przedszkola. Tak, było oczywiście 

pytanie, jaka idea za tym szła. W tym raporcie, audycie, który był zrobiony, ewidentnie wynikało, 

że w Przedszkolu nr 1 te sale, które są mniejsze, generują nam dodatkowe koszty, że lepiej by było 

mieć jednak mniej tych grup większych, niż to, co na nas wymusza budynek, który jest, mi chodzi 

o tą dobudówkę, po prostu ten mniejszy budynek, gdzie te sale są tam po prostu mniejsze. I to też 

nam generuje, to też w tym raporcie wybrzmiało. Więc ten raport, uważam, że nie powinno się 

czytać go tak bardzo wybiórczo, tylko całościowo. I nie wrzucać tego, że w ostatnich pięciu latach 

nie zostało zrobione, bo tak naprawdę to i za czasów, kiedy Pan Wojciech był zastępcą, też trzeba 

było to robić i nawet jeszcze wcześniej, bo to było widać, że ta tendencja jest cały czas spadkowa, 

a do góry ani razu nie drgnęła.   

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował – odniosę się do Pana Tomasza, Pana 

Grzegorza zostawię bez komentarza, ale to zostawię też na następny raz już. Sieć szkół jest dość 

prostym rozwiązaniem, Panie Tomaszu. To naprawdę nie trzeba dużo więcej szukać. Gimnazjum 

i podstawówka. To się zmieniło. Jedna prosta rzecz. Do tej pory były gimnazja, były realizowane 

zadania w tej formule i dlatego te szkoły były utrzymywane, bo mieliśmy od 1 do 6 i było 

gimnazjum. Później ustawodawca wpadł ponownie na pomysł i znowu powstały szkoły 

podstawowe. To od tego momentu trzeba by było myśleć o tym i się zastanawiać. Tu się zgadzam. 

Ale też, wie Pan, te ostatnie trzy lata pokazują dużo więcej niestety. I ja nigdy nie ukrywałem i tak 

samo powiedziałem to, co powiedział pan Mateusz. Na spotkaniach z mieszkańcami, tak samo, 

jeżeli chodzi o debatę, powiedziałem tak, ale ja myślę o czymś innym, czyli z perspektywy, czy 

nawet klubów dziecięcych, czy czegokolwiek. Tylko dzisiaj już też posiadam inną wiedzę. Różnica 

jest dzisiaj taka i to mnie też mocno przeraża i dlatego nam zależy na tym, żeby to mocno 

przedyskutować. Dzisiaj tak naprawdę przepisy, jeżeli chodzi o żłobkowy i tak samo, jeżeli chodzi 

o szkolny, to są dla ustawodawcy dwa osobne inne budynki. My musielibyśmy je wydzielić  

i podzielić jeden, żeby był żłobkowy, drugi. To są inne drogi ewakuacyjne, inne formy 

użytkowania tych budynków. Dlatego my mówimy o tym, że naprawdę warto było usiąść 

przynajmniej trochę prędzej. Nawet gdybyśmy chcieli dzisiaj zrobić szkołę specjalną, to tam są 

takie obostrzenia budowlane, że ten proces też powinien być rozpoczęty prędzej. I ja zgadzam się 

z Panem, że można by było mówić o tym, że to było czy tam od lat 90., czy tam 95. Tylko 

poprosiłbym popatrzeć naprawdę, ile tych dzieci było. Jednak tym podstawowym układem  

i założeniem jest ta graniczna data, likwidujemy gimnazja. A to pokazuje nam znowu co innego.  

 

Radny Mateusz Obielak poinformował - cztery godziny temu post na stronie naszej gminy. 

Dyrektor Żłobka Gminnego w Dębnie informuje o wolnych miejscach w żłobku na rok szkolny 

2025/2026. Jesteśmy już w tym momencie krytycznym. I bronienie dla mnie tej idei budowy 

koncepcji nowego żłobka i przedszkola, to jest już przekroczenie granicy absurdu w tym 

momencie. To jest przekroczenie granicy absurdu. Jesteśmy w tym takim dramatycznym 

momencie już teraz. Jeżeli Pan czytał, to Pan mówi, czy czytałem ten raport dokładnie. Tak, 
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czytałem go bardzo dokładnie. Za trzy lata nabory szkoły będą trzyosobowe. Nauczyciele patrzą 

na drugiego ucznia tylko. Jesteśmy w takiej sytuacji.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował - Panie Mateuszu, no właśnie i tutaj Pan też podał, że 

zgadza się, też widziałem, że Pani szuka do żłobka, z tym, że nie dodał Pan, że w ostatnim czasie 

została zrobiona trzecia grupa, bo brakowało miejsc.  

 

Radny Mateusz Obielak poinformował - mówię o koncepcji żłobka. 

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – jeżeli chodzi o koncepcję żłobka, to nie wiem. Niech 

Pan przeanalizuje moją wypowiedź, ale ja jej nie broniłem, ja nie mówiłem, że ona była słuszna, 

potrzebna. Tylko po prostu zastanawiałem się, skąd ona wyszła. I tak jak wspomniałem. Nie wiem, 

jaka była idea powstania tego, żeby zbudować żłobek. Myślę, że właśnie o to chodzi, a nie, że po 

prostu broniłem tego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - stwierdzam, że 

debata nad Raportem o stanie Gminy Dębno za 2024 rok została zakończona.  

 

 8b) opinia Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego 

 i Finansów Rady Miejskiej Dębna dotycząca Raportu o stanie Gminy Dębno za 2024 rok  

i udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczącego 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów Rady Miejskiej Dębna o opinię dotyczącą Raportu o stanie Gminy Dębno i do projektu 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak – opinia Komisji 

Oświaty i Spraw Publicznych w tej kwestii została przegłosowana. 4 głosy za, 0 głosów przeciw, 

4 osoby wstrzymały się od głosu, a więc opinia jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz – 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i udzielenie Burmistrzowi Dębna wotum zaufania, w głosowaniu 5 za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące.  

 

 8c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 
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Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 

 

Rada udzieliła wotum zaufania Burmistrzowi Dębna za 2024 rok. Podjęła uchwałę NR 

XIV/104/2025 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna wotum zaufania, stanowi załącznik  

nr 11 do protokołu.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował – Szanowni Państwo, Drodzy 

Kierownicy Instytucji, Prezesi, to jest nasze wotum zaufania i tak samo jak i Rady, bo to też, żeby 

była sprawa jasna, robiąc wytyczne dla nas do realizacji zadań. Uważam, że to był rok wytężonej 

mocno pracy, ale dobrze wiemy, że to na tym się nie zakończy, będzie jeszcze dużo więcej pracy 

przed nami. Ale za to chciałbym serdecznie Państwu podziękować, Kierownikom, Prezesom, 

wszystkim naszych kierownikom naszych instytucji, bo naprawdę ta praca włożona, czy to jest 

'asystent osoby z niepełnosprawnością', czy to są 'umiem pływać', czy wszystkie projekty, które 

realizujemy, to wiem, ile wkładu należy w to wszystko zrobić, żeby można było te zadania dla 

naszych mieszkańców realizować. Nawet takie proste zadanie, jakim jest basen dla seniorów, 

wiemy, ile czasu trzeba poświęcić, żeby tych ludzi obdzwonić, żeby można było ich zabrać, żeby 

zrealizować to zadanie i ludzie mogli po prostu pojechać. To są proste rzeczy, a idąc dalej do 

kwestii projektowych, ile trzeba instytucji, z iloma instytucjami trzeba przedyskutować  

i doprowadzić do elementu końcowego, czyli pozwolenia na budowę, żebyśmy mogli później 

zrealizować to zadanie, które Państwo założyli i które ma służyć przede wszystkim naszym 

mieszkańcom. Dziękuję Wam wszystkim.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok  

i sprawozdania finansowego: 

a) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia, 

 b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna do sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Dębno za 2024 rok oraz w sprawie absolutorium dla Burmistrza Dębna, 

 c) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna, 

 d) opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno 

za 2024 rok, 

 e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok, 

 f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok, 

 g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Dębna z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2024. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - sprawozdanie  

z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

i sprawozdaniami rocznymi z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury 

oraz sprawozdanie finansowe Gminy Dębno za 2024 rok jest umieszczone w systemie 

informatycznym eSesja.  

Przejdziemy do przedstawienia opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej – punkt 9a.  

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

Sprawozdanie finansowe Gminy Dębno za 2024 rok stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

 9a) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie dotycząca 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok wraz z informacją o stanie 

mienia, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Panią Skarbnik  

o odczytanie opinii składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia  

4 kwietnia 2025 r. dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok wraz  

z informacją o stanie mienia. 

 

Skarbnik Gminy Iwona Pludra odczytała uchwałę Nr 50.28.4.2025 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecnie z dnia 4 kwietnia 2025 r. w sprawie wydania opinii 

o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia 

– opinia pozytywna. 

 

Uchwała Nr 50.28.4.2025 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecnie  

z dnia 4 kwietnia 2025 r. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Dębno za 2024 rok wraz z informacją o stanie mienia stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

 9b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna do sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Dębno za 2024 rok oraz w sprawie absolutorium dla Burmistrza Dębna, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej o odczytanie opinii wypracowanej przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej Dębna do 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok oraz w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Dębna. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Angelika Obielak odczytała wniosek w sprawia udzielenia 

Burmistrzowi Dębna absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2024 oraz uchwałę nr 1/2025 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna z dnia 8 maja 2025 roku w sprawie wniosku  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Dębna za rok 2024. 

Wniosek stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 8 maja 2025 r. stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu.  
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 9c) opinia składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał opinię składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 22 maja 2025 r.  

Uchwała Nr 50.27.6.2025 składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie z dnia 22 maja 2025 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Dębnie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Dębna absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2024 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

 9d) opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Dębno za 2024 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o przedstawienie opinii 

wypracowanej przez Komisję Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisję Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna dotycząca sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Dębno 

za 2024 rok i absolutorium.   

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak – Komisja Oświaty  

i Spraw Publicznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonaniem budżetu Gminy Dębno  

- w głosowaniu 7 głosów za, 0 przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz –

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Dębno za rok 2024 - w głosowaniu 8 za, 0 sprzeciwu, 1 wstrzymujący.  

 

 9e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski otwieram dyskusję nad 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok. 

 

Pytań, uwag nie było. 

 9f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Dębno za 2024 rok.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok, 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Leszek Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 

 

Rada podjęła uchwałę NR XIV/105/2025 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Dębno za 2024 rok, stanowi załącznik nr 20 

do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

 9g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Dębna z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2024. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Dębna z tytułu wykonania budżetu za rok 2024.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Pytań, uwag nie było. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Dębna z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 

 

Rada podjęła uchwałę NR XIV/106/2025 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Dębna 

z tytułu wykonania budżetu za rok 2024, stanowi załącznik nr 22 do protokołu. Rada udzieliła 

absolutorium dla Burmistrza Dębna. 
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Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski - dziękuję serdecznie za udzielenie absolutorium tutaj 

przede wszystkim dla Pani Skarbnik, bo jak Państwo wiedzą też, to niestety jest praca na liczbach 

i to niesamowicie dużych. I to, że Regionalna Izba Obrachunkowa uznała, że wszystko jest  

w porządku i możemy iść dalej w tym kierunku, którym założyliśmy, to duża zasługa Pani 

Skarbnik. Tak więc chcielibyśmy też podziękować, ale ogromny ukłon, ale oczywiście też dla Pani 

Burmistrz, Pani Sekretarz, wszystkich Kierowników, Prezesów i Dyrektorów Instytucji 

związanych z naszą gminą. Dziękuję serdecznie.  

Brawa. 

Burmistrz Dębna wraz z Przewodniczącym Rady wręczyli kwiaty dla p. Skarbnik Iwony Pludry.  

:::::::::::::::::::::::::::::: 

Przewodniczący Rady zarządził 10 minut przerwy. 

Przerwa (godz. 13:12-13:23) 

Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie.  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębno na rok 2025. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - poproszę o opinię do projektu 

uchwały przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Radnego Marcina Krzysiaka 

oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Radnego Krzysztofa 

Lenartowicza. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Radny Łukasz Lewandowski poinformował - mam tylko jedno pytanko do punktu 19. Chciałbym 

się dowiedzieć, jakie boiska będą remontowane za te środki, które tam przyznamy. I przede 

wszystkim najważniejsze pytanie, czy z tych pieniędzy będą wreszcie zamontowane siedziska na 

stadionie przy ulicy Gorzowskiej?  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - jeżeli chodzi o punkt ten  

w odniesieniu do jakiego boiska, to chodzi o dużą trójkę. I tak jak na komisjach wspominaliśmy, 

próbujemy też dodatkowo dostać na to dofinansowanie, bo to, jak dobrze pamiętam, dwuetapowo 

jest robione. A jeżeli chodzi o siedziska, ten proces, z tego co się orientuję, już się powoli 

rozpoczął, czyli tam jest realizowane już przez stowarzyszenie i po części też przez OSiR 

przygotowanie tych betonowych części i siedziska będą już montowane w najbliższym czasie.  

 

Więcej pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębno na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 

 

Rada podjęła uchwałę NR XIV/107/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Dębno na rok 2025, 

stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na 

lata 2025-2035. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - poproszę o opinię do projektu 

uchwały przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Radnego Marcina Krzysiaka 

oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Radnego Krzysztofa 

Lenartowicza. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2025-2035. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 

 

Rada podjęła uchwałę NR XIV/108/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2025-2035, stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dębna w rejonie ulicy Poziomkowej i ulicy 

Dargomyskiej. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady 

Miejskiej Dębna oraz komisji na 2025 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - poproszę o opinię do projektu 

uchwały przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Radnego Marcina Krzysiaka 

oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Radnego Krzysztofa 

Lenartowicza. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - projekt uchwały 

został przygotowany w związku z wnioskiem Burmistrza o zmianę w planie pracy Komisji Oświaty 

i Spraw Publicznych Rady Miejskiej Dębna, poprzez przeniesienie tematu pn. „Informacja  

o przygotowaniu placów zabaw do nowego sezonu. Przekazanie informacji o stanie technicznym, 

wykonanych przeglądach i potrzebach remontowych” z miesiąca maja bieżącego roku, na miesiąc 

czerwiec bieżącego roku. Zmiana podyktowana jest problemami w zakresie realizacji umowy na 

wykonanie przeglądów placów zabaw.    

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Rady Miejskiej 

Dębna oraz komisji na 2025 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 

 

Rada podjęła uchwałę NR XIV/109/2025 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planów 

pracy Rady Miejskiej Dębna oraz komisji na 2025 r., stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Ogólnopolskie 

Zrzeszenie Sędziów „AEQUITAS” z siedzibą w Łodzi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - projekt uchwały 

jest zamieszczony w materiałach na eSesji. Dotyczy petycji wniesionej drogą mailową z dnia  

5 marca 2025 r. (data wpływu do Urzędu 25 marca 2025 r.). Petycja została złożona w interesie 

publicznym, tj. w obronie konstytucyjnej zasady niezawisłości i niezależności sędziów 

polskich. Wnoszący petycje zwraca się o podjęcie uchwały wyrażającej protest wobec projektów 

ustaw zakładających usunięcie i zdegradowanie ustawą sędziów sądów powszechnych w Polsce, 

powołanych przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. Z dokumentacją w tej sprawie Radni 

mogli zapoznać się, jest dostępna „na tabletach”. Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej Dębna w tej sprawie odbyło się 28 kwietnia 2025 r. Poproszę Przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie stanowiska komisji oraz poproszę 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów i Przewodniczącego Komisji 

Oświaty i Spraw Publicznych o przedstawienie wypracowanej opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Agata Mikołajczak - Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji uznała petycję za bezzasadną.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - zgodnie  

z projektem uchwały petycję w obronie konstytucyjnej zasady niezawisłości i niezależności 

sędziów polskich uznaje się za bezzasadną. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Ogólnopolskie Zrzeszenie 

Sędziów „AEQUITAS” z siedzibą w Łodzi (uznaje się petycję za bezzasadną) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 
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Rada podjęła uchwałę NR XIV/110/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez 

Ogólnopolskie Zrzeszenie Sędziów „AEQUITAS” z siedzibą w Łodzi, stanowi załącznik nr 30 do 

protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji przeciwko zmianie metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - projekt uchwały 

jest zamieszczony w materiałach na eSesji. Do Rady Miejskiej Dębna w dniu 7 kwietnia 2025 r. 

wpłynęła petycja mieszkanki Gminy Dębno z dnia 20 marca 2025 r., przekazana przez Burmistrza 

Dębna według właściwości do rozpatrzenia przez Radę Miejską Dębna pismem z dnia 2 kwietnia 

2025 r. Petycja przeciwko zmianie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. Z dokumentacją w tej sprawie Radni mogli zapoznać się, jest dostępna  

„na tabletach”. Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Dębna w tej 

sprawie odbyło się 28 kwietnia 2025 r. Poproszę Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji o przedstawienie stanowiska komisji oraz poproszę Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów i Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych  

o przedstawienie wypracowanej opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Agata Mikołajczak - Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji uznała petycję za bezzasadną.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - Komisja 

negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował – w związku  

z informacją p. Zastępcy Burmistrza przedstawioną na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 

27.05.2025 r. dot. stwierdzenia nieważności uchwały NR XI/94/2025 Rady Miejskiej Dębna z dnia 

26 marca 2025 r. w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, należy dokonać sprostowania 

w uzasadnieniu do projektu poprzez wykreślenie zapisów dot. informacji w sprawie ustalenia 

wzoru deklaracji tj. w wersie czwartym wykreślenie „oraz uchwała NR XI/94/2025 Rady Miejskiej 

Dębna w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości”; w wersie piątym „oraz uchwała  

nr XXVII/238/2020 Rady Miejskiej w Dębnie z dnia 29 października 2020 r. w sprawie ustalenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości” Pozostałe zapisy pozostają bez zmian. Zmiana zapisów w uzasadnieniu 

nie wpływa na sposób rozpatrzenia petycji. Uzasadnienie po zmianach jest zamieszczone na eSesji. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o zmianę zapisów w uzasadnieniu do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

przeciwko zmianie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 

 

Zmiana została wprowadzona. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował – zgodnie  

z projektem uchwały petycję przeciwko zmianie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi uznaje się za bezzasadną. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

Uzasadnienie po zmianach stanowi załącznik nr 32 do protokołu 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji przeciwko zmianie metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi ze zmianami w uzasadnieniu (uznaje się petycję za 

bezzasadną) 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 

 

Rada podjęła uchwałę NR XIV/111/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji przeciwko zmianie 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, stanowi załącznik nr 33 do 

protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pomników przyrody. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - projekt uchwały 

jest zamieszczony w materiałach na eSesji. Do Rady Miejskiej Dębna została wniesiona drogą 
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mailową petycja z dnia 11 kwietnia 2025 r. w sprawie pomników przyrody. Petycja została złożona 

w interesie publicznym. Wnoszący petycje zwraca się o:  

- zmiany /aktualizacji prawa miejscowego w zakresie funkcjonowania 8 pomników przyrody tj. 

utworzenie uchwały lub uchwał Rady Miejskiej w sprawie pomników przyrody znajdujących się 

na terenie Gminy Dębno, w celu dostosowania prawa miejscowego do aktualnych przepisów 

wynikających z ustawy o ochronie przyrody i wyeliminowania niejasności w zakresie 

sprawującego nadzór oraz  

- wydanie stosownego polecenia lub przyjęcie uchwały zobowiązującej organ wykonawczy do 

cyklicznego przedstawiania Radzie Miejskiej – nie rzadziej niż raz na rok lub raz na dwa lata 

raportu dotyczącego aktualnego stanu pomników przyrody, obejmującego ocenę ich zdrowotności, 

kompletności oznakowania, stanu otoczenia oraz potrzeb w zakresie niezbędnych prac 

pielęgnacyjnych. Z dokumentacją w tej sprawie Radni mogli zapoznać się, jest dostępna „na 

tabletach”. Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Dębna w tej sprawie 

odbyło się 20 maja 2025 r. Poproszę Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

o przedstawienie stanowiska komisji oraz poproszę Przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów i Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych  

o przedstawienie wypracowanej opinii do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Agata Mikołajczak poinformowała  

- w punkcie 1 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała petycję za zasadną, natomiast w punkcie 

2 petycję za niezasadną. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak - Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz - 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - zgodnie  

z projektem uchwały petycję z dnia 11 kwietnia 2025 r. w sprawie pomników przyrody  

w zakresie: 

- zmiany /aktualizacji prawa miejscowego w zakresie funkcjonowania 8 pomników przyrody tj. 

utworzenie uchwały lub uchwał Rady Miejskiej w sprawie pomników przyrody znajdujących się 

na terenie Gminy Dębno, w celu dostosowania prawa miejscowego do aktualnych przepisów 

wynikających z ustawy o ochronie przyrody i wyeliminowania niejasności w zakresie 

sprawującego nadzór uznaje się za zasadną, 

- wydania stosownego polecenia lub przyjęcia uchwały zobowiązującej organ wykonawczy do 

cyklicznego przedstawiania Radzie Miejskiej – nie rzadziej niż raz na rok lub raz na dwa lata 

raportu dotyczącego aktualnego stanu pomników przyrody, obejmującego ocenę ich zdrowotności, 

kompletności oznakowania, stanu otoczenia oraz potrzeb w zakresie niezbędnych prac 

pielęgnacyjnych uznaje się za bezzasadną. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pomników przyrody (w części 

pierwszej - petycję w tym zakresie uznaje się za zasadną, w drugiej części - petycję w tym zakresie 

uznaje się za bezzasadną) 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, 

Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 

 

Rada podjęła uchwałę NR XIV/112/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie pomników 

przyrody, stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - ten projekt uchwały 

otrzymaliśmy dopiero dzisiaj, w związku z tym moje pytanie, czy jest potrzeba odczytania projektu 

uchwały? Nie było potrzeby. 

Poprosił o zabranie głosu p. Zastępcę Burmistrza. 

 

Zastępca Burmistrza Beata Biaduń -Broda poinformowała - w dniu 16 maja dostaliśmy 

informację z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, że do Wojewody 

Zachodniopomorskiego wpłynęły wnioski o stwierdzenie nieważności trzech uchwał. Uchwały  

nr XI/93/2025 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. To jest uchwała wiodąca. W sprawie powiązanej 

z nią uchwały nr XI/94/2025 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. I trzeci  

nr XII/100/2025 z dnia 25 kwietnia 2025 roku w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty ponoszonej 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżnienia zbiorników bezodpływowych 

lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Dębno. Ta ostatnia uchwała jako powód miała podanie kwot w wartości 

w kwotach netto, nie w brutto. Zgodnie z ustawą powinny być brutto, czyli ostatecznie ponoszonej 

przez naszych mieszkańców. Jeżeli chodzi o deklarację, to chodziło głównie o dwa punkty. Wymóg 

załączenia kopii dokumentów potwierdzających tytuł prawny do nieruchomości, najem lub 

dzierżawa w §2 ust. 1 pkt 5 tej uchwały i wymóg podania danych w rubryce D wzoru deklaracji, 

te dane dotyczyły współmałżonka. Chciałabym się najbardziej skupić na tej trzeciej, bo 

rzeczywiście ta podstawowa, czyli w sprawie ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, miała tu naprawdę bardzo wiele zarzutów. I myśmy z Panem Burmistrzem, z Panią 

Skarbnik uczestniczyliśmy w posiedzeniu Regionalnej Izby Obrachunkowej w dniu 21 maja. Całą 

tą uchwałę obroniliśmy. Przedstawiliśmy swój punkt widzenia, swoje uzasadnienie i Regionalna 

Izba Obrachunkowa w całości przychyliła się do naszych uzasadnień. Z wyjątkiem jednego 

miejsca, to znaczy w §6 jest odniesienie do §4, czyli do ustalenia ulgi za kompostowanie  

w odniesieniu było zaznaczone, że tylko w stosunku do tych mieszkańców, którzy dokonują 
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segregacji, okazało się, że są wyroki RIO, które mówią o tym, że Ci mieszkańcy, którzy nie 

segregują odpadów, również mają prawo do ulgi za kompostowaniem. I po prostu usunięto nam 

ten zapis §4, w tym jednym punkcie. Cała uchwała wchodzi w życie tak, jak planowaliśmy, z dniem 

1 lipca. Jeżeli chodzi o tą uchwałę właśnie z nią, bezpośrednio powiązaną, czyli XI/94/2025  

w sprawie wzoru deklaracji, ona została w całości uchylona. I dlatego dzisiaj, aby dotrzymać 

wejścia w życie tej uchwały wiodącej, w dniu 1 lipca i po prostu móc zrealizować działania, które 

wynikają z harmonogramu wdrożenia tej uchwały chcielibyśmy Państwa prosić o to, żeby 

zatwierdzili Państwo nowy wzór deklaracji. On jest w pełni wypracowany z Regionalną Izbą 

Obrachunkową. Tak że w tej chwili nie będzie absolutnie już żadnych zastrzeżeń do tego wzoru, 

który Państwu przedstawiamy. Ona jest uproszczona. To znaczy, jeżeli chodzi o wymóg załączania 

kopii dokumentów potwierdzających tytuł prawny do nieruchomości, Pan Burmistrz również tę 

kwestię wybronił, bo chodziło tutaj o to, żeby mieszkańcy, którzy wynajmują swoje 

nieruchomości, mieszkania, lokale, nie musieli podpisywać umowy, tylko żeby ten obowiązek 

spoczywał na osobach, które po prostu są tymi najmującymi i żeby one mogły odpowiadać przed 

nami i tylko po to były te umowy najmu nam niezbędne. W pozostałym zakresie jest przygotowany 

całkowicie nowy wzór. Jeżeli chodzi o trzecią uchwałę, czyli tą XII/100/2025 w sprawie ustalenia 

górnej stawki opłaty ponoszonej przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżnienia 

zbiorników. Ona została również uchylona, ale ją przedstawimy Państwu już na spokojnie, 

ponieważ nie dotarły jeszcze do nas ostateczne dokumenty z RIO. Tutaj rzeczywiście Regionalna 

Izba Obrachunkowa uznała, że w zakresie deklaracji możemy działać, ponieważ Pan Burmistrz 

obecny był na kolegium, więc uznano, że został skutecznie poinformowany o unieważnieniu tej 

uchwały.  

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Pech 

 

Rada podjęła uchwałę NR XIV/113/2025 w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, stanowi 

załącznik nr 37 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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18. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał - kto z Pań i Panów Radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

 

Radny Tomasz Kulbicki złożył zapytania i wnioski na piśmie. Proszę o informację o wysokości 

opłaty eksploatacyjnej, która wpłynęła do gminy i powiatów w rozbiciu na każdy rok od 2019 roku. 

Po drugie, w nawiązaniu do wizji lokalnej Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów z dnia  

22 kwietnia 2025 roku w miejscowościach Barnówko i Więcław dotyczących budowy świetlic 

wiejskich w tych miejscowościach proszę o informacje, czy prowadzone są jakiekolwiek wstępne 

prace w wyżej wymienionej sprawie. Jeśli tak, to jakie? Trzecie, tutaj chodzi o nasz kalendarz 

kwietny. Zauważyłem, że ten kalendarz kwietny do tej pory jeszcze nie funkcjonuje. Uważam, że 

powinien funkcjonować. To jest też opinia mieszkańców, którzy do mnie się z tym zgłosili. 

Zapytali, dlaczego ten kalendarz jeszcze nie funkcjonuje, a uważają, że najlepszym momentem na 

to, żeby on funkcjonował, to jest właśnie te pierwsze miesiące, gdzie pojawiają się te pierwsze 

kwiatki. Wtedy to ma największy taki wymiar wizualny. Dlatego zapytanie jest takie, jaki byłby 

koszt wydłużenia, funkcjonowania kalendarza kwietnego od 1 kwietnia do 31 października? 

Kolejna drobna sprawa, tutaj proszę bardzo o sprawdzenie wyświetlacza jakości powietrza 

umiejscowionego na ulicy Mickiewicza na numerze 10. Już od dłuższego czasu, od paru miesięcy 

on nie działa. Zostało to mi zgłoszone. Zgłaszam wniosek także o wykonanie oświetlenia na działce 

nr 327/40 od strony numerów ulicy Bohaterów Września 1 i 11. Jest to taki chodnik, który łączy 

ulicę Bohaterów Września z ulicą Jana Pawła, mniej więcej za tym ciągiem pawilonów. 

Najbardziej newralgiczne miejsce to jest miejsce, gdzie jest Paris Kebab, tam jest takie przejście  

i tam niestety, często dochodzi do tego, że ludzie załatwiają swoje potrzeby fizjologiczne. Dlatego 

te oświetlenie spowodowałoby większe bezpieczeństwo i że najprawdopodobniej te sytuacje by 

nie występowały. Kolejne - zgłaszam wniosek o naprawę chłodnika na działce numer także 327/40. 

To jest od drugiej strony od numeru 19. Jest też taki łącznik, który łączy ulicę Jana Pawła  

z Bohaterów Września. To jest taka typowa droga do szkoły dla dzieci, które idą od strony Piasta, 

Matejki, Mireckiego i tamtych innych okolic. Ten chodnik jest w fatalnym stanie po prostu. Przejść 

tam już naprawdę jest ciężko. Myślę, że osoby w szczególności, które mają jakieś ograniczenia, 

mogą mieć z tym problem. Kolejne - proszę o uzupełnienie ubytku przy studzience 

telekomunikacyjnej, a także wyrównanie odstających płyt chodnikowych przy Placu Konstytucji 

3 Maja. Działka nr 295/1 od strony restauracji Panorama i Banku PKO. To jest ten taki chodnik do 

kościoła. Część z tych płyt jest odstająca, a właśnie przy tej wspomnianej studzience brakuje po 

prostu, wykruszyło się, nie wiem, co tam się wydarzyło, ale jest ewidentnie obniżenie. Wiemy, że 

tamtędy bardzo dużo porusza się osób starszych, które udają się do kościoła. Chciałbym, żeby tam 

wyrównać, żeby się tam nic nie wydarzyło. Kolejna sprawa, proszę o pilną interwencję w sprawie 

budynku przy ulicy Bohaterów Września nr 33. A mianowicie chodzi o strych zanieczyszczony 

przez gołębie. Sytuacja jest dramatyczna wręcz, jeżeli ktoś chce, to oczywiście do tych wszystkich 

spraw mam zdjęcia, dokumentację też, taką fotograficzną. Byłem swego czasu u Pani 

Administrator budynku, powiedziała, że się tym zajmie. Rozmawiałem później z Prezesem DTBS, 

powiedział, że się tym zajmie. Mija dobry rok, dalej tam nic nie jest zrobione, a wygląda to bardzo, 

bardzo strasznie. Tam są nawet jeszcze ptaki nieżywe, a obok mieszka pani, która jest po zawałach, 

chyba dwóch nawet, jak dobrze pamiętam. Tak że bardzo proszę, żeby tam ponaglić i żeby w końcu 

ten temat załatwić. Proszę o wystąpienie także do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 
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o interwencję w sprawie zbierającej się wody na drodze krajowej nr 23 na wjeździe do Dębna od 

strony ulicy Myśliborskiej. Tutaj przed wjazdem na parking przy parku. Tam są dwa takie 

newralgiczne miejsca. W momencie dużych opadów, po pierwsze robi się tam kałuża, która może 

być niebezpieczna, jeżeli chodzi o samochody, które jadą, bo jeżeli w nią wjadą, może powstać 

takie wydarzenie jak aquaplaning, czyli poślizg na tej wodzie. Dodatkowo, jeżeli ktoś by tam szedł, 

to oczywiście w czasie deszczu raczej nie będzie szedł, może zostać ochlapany, ale też przez to ta 

droga zaczyna niszczyć po prostu, bo ta woda, a w szczególności, gdy to przyjdzie zima, mróz 

powoduje, że ta droga na tym łuku po prostu całym, zaczyna już się kruszyć i niszczyć. Wydaje mi 

się, że rozwiązaniem by było odprowadzenie po prostu tej wody. Tam jest spadek. Jeżeli ona by 

odpływała w stronę parku, byłoby to jakieś rozwiązania, ale aż takim specjalistą nie jestem. 

Ostatnie, takie najważniejsze dla mnie, na terenie miasta znajdują się zapadliska, takie zapadnięcia 

w drogach na drodze numer 23. I tutaj przy ulicy Armii Krajowej numery 7 i 5, przy skrzyżowaniu 

ulicy Mickiewicza z ulicą Jana Pawła, przy ulicy Mickiewicza 18, na drodze numer 126, plac 

Konstytucji 3 Maja, przed przejściem dla pieszych przy kościele, później na skrzyżowaniu z ulicą 

Jeziorną oraz na ulicy Chojeńskiej, przy skrzyżowaniu z ulicą Grunwaldzką. Tutaj to są takie 

zapadliska, które moim zdaniem wynikają z tego, że coś się musi dziać pod spodem. Czyli 

najprawdopodobniej kanalizacja, woda, ścieki czy studzienki kanalizacyjne, coś powoduje 

wypłukiwanie się tej powierzchni i zapadanie się po prostu tego. Widzę, że od czasu do czasu ktoś 

tam chlapnie jakimś tam kawałkiem asfaltu, żeby to wyrównać, ale moim zdaniem nie jest to 

rozwiązanie. W szczególności największe takie problemy tworzą się tutaj właśnie od mniej więcej 

kościoła na tej drodze numer 126 do ulicy Grunwaldzkiej. Widać tam też dużo momentów,  

w których PWiK już wykonywała jakieś awarię usuwała, bo widzę, że są tam takie miejsca, które 

też, to co gdzieś tam było wspominane, są takie troszeczkę zapadnięte. Więc uważam, że tam by 

trzeba było po pierwsze przeanalizować po prostu tą sytuację, co się dzieje pod kątem właśnie 

PWiK, czy to nie wiem, może ta linia jest do wymiany, gdzieś tam przy tej awarii, która była  

i spowodowała, że tam przez parę dni mieszkańcy nie mieli wody. Było mówione o tym, że są tam 

rury azbestowe, więc może to jest ten powód. Dobrze byłoby prostu się temu przyjrzeć, żeby 

najpierw jakby rozwiązać przyczynę, a dopiero po prostu naprawiać te uszkodzenia. No bo wrzucić 

to tak, żeby było, to jest bez sensu. Dlatego właśnie tutaj proszę o interwencję, rozwiązanie 

problemu i naprawę dziur.  

Zapytania, wnioski stanowią załącznik nr 38, 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 47 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - Pan Burmistrz na 

piśmie odniesie się do wniosków i interpelacji Pana Radnego. 

 

Radna Angelik Obielak - ponawiam prośbę o zamontowanie dwóch progów zwalniających na 

ulicy Piasecznej. Mieszkańcy całej ulicy są zgodni w tej sprawie. Wniosek składałam już w tamtym 

roku i prosiłabym o rozpatrzenie ponowne tego wniosku. Druga sprawa - to proszę o rozpoczęcie 

prac projektowych dotyczących oświetlenia na ulicy Składowej. 

Wnioski stanowią załącznik nr 48 do protokołu.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - ja tych pozostałych nie będę czytał, dlatego że to są 

po prostu kopie tych samych, na które nie uzyskałem odpowiedzi ostatnio, bo mnie odesłano do 

spółek, żeby tam sobie zasięgnąć języka. Aczkolwiek jedna z nich, uchwała podjęta przez 

wspólnika, no to powinna być w urzędzie, więc nie rozumiem, dlaczego uchwała, którą podjął 
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wspólnik, a musiał to podjąć w urzędzie jako wspólnik, dlaczego mnie się odsyła z tym do spółki, 

skoro to jest uchwała wspólnika, który podjął i mówi się, że tego nie ma. W związku z tym to są te 

same, a dodatkowo chciałbym prosić, w związku z tym, że dzisiaj była informacja, że jest 

pokontrolne wystąpienie RIO w sprawie gospodarki finansowej Gminy Dębno za lata 2021-2024. 

Dlatego prosiłbym o kopię tego wystąpienia pokontrolnego z przeprowadzonej kontroli 

kompleksowej gospodarki finansowej Gminy Dębno. I tutaj z takich naprawdę bieżących, ale 

mocno i strasznie po tych też ostatnich deszczach, tutaj szczególnie te wszystkie emulsyjne. 

Bolesława Śmiałego, Odnowiciela, Nizinna, Rolnicza, Mieszka, Kazimierza Wielkiego, Północna, 

Hołdownicza. Najgorsza sytuacja jest na Bolesława Śmiałego, na całej długości, szczególnie tutaj 

zaraz za Juranda i potem dalej za Nizinną. Nizinna skrzyżowanie z Rolniczą, również bardzo słaba, 

tak samo Kazimierza Wielkiego, Mieszka i Nizinna na wylocie już do Kosynierów, to też bardzo 

kiepsko to wygląda. Dlatego prosiłbym tutaj o uzupełnienie tego. Najgorsze i najgłębsze dziury są 

rzeczywiście na Bolesława Śmiałego. Wręcz obawa o to, że jak ktoś zaraz coś zrobi z autem. No 

to pierwsze, co zrobi, to do gminy wystąpi o odszkodowanie, bo no tu będzie uzasadnione od razu. 

Wszyscy przyznają, to nie są już wybrzuszenia, to są już potężne dziury. I nawet się już tego nie 

da ominąć, wziąć środkiem, tylko trzeba albo jednym kołem wpaść i to po prostu, szczególnie jak 

popada, to jest tym problem. I też poprosiłbym taką jedną rzecz, żeby kopię listy płac radnych 

Rady Miejskiej Dębna od początku kadencji do dziś.  

Zapytania, wnioski stanowią załącznik nr 49 do protokołu.  

Więcej spraw różnych, zapytań, interpelacji nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

19. Informacja o możliwości wykonywania pracy przez skazanych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - informacja była 

przedstawiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych w dniu 27 maja br. w punkcie „sprawy różne”. Informacja 

jest w materiałach w systemie eSesja.  

 

Pytań nie było.  

Informacja o możliwości wykonywania pracy przez skazanych została przez Radę przyjęta, 

stanowi załącznik nr 50 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

20. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, 

wniosków i zapytań. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na złożone w dniu 

25.04.2025 r. interpelacje, wnioski i zapytania przez Radnego Mateusza Obielaka, Radnego 

Damiana Jankowskiego oraz Radnego Grzegorza Kulbickiego zostały udzielone odpowiedzi  

w terminie. Zapytania, interpelacje, wnioski oraz odpowiedzi są umieszczone w systemie eSesja. 

Zapytał - czy są uwagi do udzielonych odpowiedzi?  

Pytań nie było. 

 

Zapytania, wnioski, interpelacje oraz odpowiedzi stanowią załącznik nr 51 do protokołu. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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21. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski w związku z wyczerpaniem 

porządku zamykam XIV sesję Rady Miejskiej Dębna i dziękuję wszystkim za udział.  

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna 

 

                      Jacek Mazurowski 

 

 

 

 

 

 

 
 

Przygotowała: Monika Gubała 

 
 

 

 
 

 

Obrady Rady Miejskiej Dębna są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, za pomocą  eSesja.tv 
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